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S A L O N Z A N E G O T E L E S A 

Ljubljanska cesta 12, Trzin 

te le fon: 01/564 21 75, gsm: 041 969 642 

V našem salonu nudimo: 
• klasična masaža telesa, 

• f inska savna z ba rvno te rap i j o 
/možen najem brez doplačila/ 

• solar i j 

• m o ž e n n a k u p dar i l n ih b o n o v 

VABLJENI! 

S tem oglasom 10 % 
popust na vse stor i tve! 

voditelj in scenarist 
BORIS KOPITAR 

po koncertu zabava s 

ŠTAJERSKIH 7 

V S T O P N I C E : PO POVZETJU 051 202 200 
D O M Ž A L E : V E L E D . D . - O D D E L E K T R A F I K A 
K A M N I K : V I D E O K L U B M E T U L J 

P U B P O D S K A L O 
M E N S E S : H R A M R O Ž I C E 

RENAULT 
USTVARJAMO AVTOMOBILE 

1MOVA AVTOMATSKA 
AVTOPRALN1 CA ZA OSEBNA 
IN DOSTAVNA VOZILA 
(do višine 2,8 m) 

K R A N J C E L J E - M A R I B O R 

K O P E R 

N O V O M E S T O 

PONEDELJEK - PETEK: 8.00 - 18.00, SOBOTA: 8.00 - 14.00, NEDELJA: 8.00 - 12.00 

AVTO SET d.o.o. 
Dragomel j 26,1230 Domžale 

Prodaja vozi l : 01 /56 27 111, 0 4 1 / 6 4 8 166 
Servis: 01 /56 27 333, 031 /648 166 

Nadomestn i del i : 01 /56 27 222 
In ternet : www.av tose t .s i 

E-mai l : info@avtoset.si 

http://www.avtoset.si
mailto:info@avtoset.si
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Zakaj je podjetništvo tako pomembno? 

rejšnji mesec so v občini 
Trzin potekali že tretji dnevi 
podjetnosti in podjetništva, ki so 
bili namenjeni temu, da bi pod-
jetniško moč občine še povečali. 
Zakaj le, ko pa župan Anton 
Peršak pogosto poudarja, da se 
podjetniške moči občine v občin-
skem proračunu sploh ne vidi in 
da zaradi velikega števila podje-
tij občina ni nič bogatejša? 
Zakaj je torej podjetništvo tako 
pomembno, da vam s podjetniš-
kimi temami težim praktično v 
vsaki številki Odseva? 

To bi nam verjetno najbol je vedel i po-
vedati v t ist ih občinah, k i o razv i tem 
podjetništvu samo sanjajo. Pomen pod-
jetništva j e večplasten in pogosto tudi 
posreden. Najpre j j e treba vedeti, d a j e 
podjetništvo (mala podjet ja) temel j vsa-
kega gospodarstva, saj j e več kot 90 
odstotkov vseh podjet i j na svetu majh-
nih, le preostal ih deset odstotkov pa 
predstavl jajo srednje ve l ika in ve l ika 

ODSEV 
glasi lo Obč ine T r z i n 

G l a v n i in odgovorn i u r e d n i k : 
Zoran Jereb 

Tehn ično u r e j a n j e in t isk: 
Tiskarna Ravnikar , Domža le 

Tržen je : 
Jožica Valenčak 

L e k t o r i r a n j e 
(razen Vradnega veslnikaj: 

M a r i j a Lukan 

N a k l a d a : 
1.500 i zvodov 

Elek t ronsk i nas lov : 
zoran .j e reb@sio I. net 

Te le fon : 
01 831 00 69 in 040 835 356 

Glasilo izhaja enkral mesečno 
in ga brezplačno prejemajo 
vsa gospodinjstva v Trzinu 
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podjet ja. Ma jhna podjet ja so poleg tega tud i 
ve l iko bo l j p r i lagodl j iva kot vel ika, zato od-
kr i je jo večino t ržn ih niš in s tem usmerjajo 
razvoj ve l ik ih podjet i j . 
S podjetn iš tvom lahko po d rug i strani urav-
navamo tudi demografske trende v določeni 
občin i . Ka j t i če ni podje t i j , ni de lovn ih mest 
in so se mlad i pr is i l jeni odseljevati t ja, k jer 
so delovna mesta. K o pa ni več mlad ih , se 
zapira jo šole, avtobusi voz i jo vedno redke-
je, cene nepremičnin začnejo padati, društ-
veno ž iv l jen je zamre, skratka razvoj občine 
na vseh področ j ih se upočasni a l i cc lo usta-
v i . In ko se to zgodi, g a j e zelo težko spet 
pospešit i , dokaz za to t rd i tev pa j e ve l iko 
demografsko ogroženih občin po slovens-
kem podežel ju. K sreči se v Trz inu s takšni-
m i p rob lemi ne srečujete, j e pa res, da gosta 
posel i tev prinaša druge probleme, a o teh 
kdaj drugič. 
Tre t ja prednost (trzinskega) podjetništva j e 
v tem, da podjet ja ž i v i j o s svo j im oko l j em 
oz i roma da se zavedajo svoje d r u ž b e n e o d -
g o v o r n o s t i . Ta, pri nas relat ivno nov pojem 
pomeni , da se podjet ja zavedajo potreb 
oko l ja , v katerem delajo, in da vanj po svo-
j i h močeh tudi vračajo. O čem pravzaprav 
govor im? O sponzorstvih, donaci jah in 
vseh drug ih pr ispevkih, s kater imi podjet ja 
podpi ra jo števi lne pr i redi tve in ne nazadnje 
tudi Odsev (za kar se j i m ob tej pr i ložnost i 
tud i iskreno zahval ju jem). Če misl i te, d a j e 
takšno ravnanje samo po sebi umevno, se 
krepko mot i te , saj se ve l iko s lovenskih pod-
jet i j svo j i družbeni odgovornost i še veselo 
i zmika a l i se spreneveda, češ, kaj pa j e to? 
Pomena družbene odgovornost i n ikakor ne 
gre zanemarjat i , saj j e denimo celotna 
Dolenjska odvisna od treh podjet i j - K rke , 
A d r i c M o b i l in Revoza, čeprav bi slednj i za 
svoje oko l je lahko prispeval več kot prispe-
va. Števi lčna in raznol ika trzinska podjet ja 
pa imajo za občino še eno prednost oz i roma 
blagodejen vp l iv - zmanjšuje jo namreč »so-
cia lno« ranl j ivost občine. Tako recesije, k i 
že nekaj let močno davi tudi Nemči jo , naj-
močnejš i gospodarski motor EU, v T r z i nu 
prakt ično ni b i lo čut i t i . 
To so samo nekateri argumenti , k i govor i jo 
v pr id razvoju podjetništva, vendar povsem 
drži tudi t isto, na kar opozar ja župan. 
Loka lne skupnost i (občine) se namreč pri 
nas trenutno financirajo zgo l j iz dohodnine 
oz i roma pr ihodkov občanov. Dok ler bodo 
občine še pr ipravl jene gradi t i nove cone, se 
način nj ihovega f inanciranja ver je tno ne bo 
spremeni l , ko pa bodo gradi le samo še sta-
novanja, bo država pr is i l jena občinam 
»pust i t i« tudi nekaj davka, k i ga pobere 
podjet jem, in takrat se bo učinek podjet i j 

začel poznati tudi v občinski blagajni 
In šele tedaj bo občina Trz in zares bo-
gata. Seveda pa se morajo za dosego 
tega c i l ja občine dogovor i t i za skupen 
pr i t isk na državo. 

Letos ste v Odsevu lahko zelo vel iko 
prebral i o podjetništvu, zato bomo zad-
njo š tev i lko v celoti nameni l i drugim, 
lahkotnejš im in predprazničnim temam. 
Pri jeten začetek veselega decembra vam 
žel im. 

Zoran Jereb, 
glavni in odgovorni urednik 

Prošnja 

Vsa trzinska podjetja, društva 
in organizacije ter vse druge, 
ki želijo v decembrskem Od-
sevu objaviti novoletna vošči-
la občanom občine Trzin, 
vljudno prosim, da jih pripra-
vijo in pošljejo (na naslov: 
zoran.jereb@siol.net) čim 
prej, res najkasneje do 5. de-
cembra 2005, da jih bomo 
lahko vključili na strani de-
cembrskega Odseva. 

Zoran Jereb , urednik 

mailto:zoran.jereb@siol.net
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l p as se začenja gosiit i . Tako kol vsako 
leto zaveje s poznojesenskimi mrazovi 
tudi piš, ki napoveduje vzhičenost božič-
nih in novoletnih praznovanj, ki se v zad-
njem času začenjajo vsako leto nekol iko 
prej (prav danes, 12. novembra, sem v 
Delu prebral, da so ponekod že začeli na-
meščati praznično razsvetljavo), je tokrat 
že čutit i tudi razburjenost, k i prevzema 
nekatere ob misl i na lokalne vol i tve, ki 
nas čakajo čez skoraj leto dni. Tud i v Od-
sevu so se že začeli pojavl jat i pr ispevki, 
ki napovedujejo predvol i lno vzdušje ob-
tožb ter surnničenj brez osnove, katerih 
posledic nobeno zanikanje ne more do 
konca popravit i ; že zato ne, ker smo nag-
njeni k sklepanju, češ, k jer je d im, goto-
vo tudi nekaj ognja mora biti. Zato so te 
sorte napadalci vedno v prednosti. A naj 
bo, kakor je , če bi j i m le lahko verjel i , da 
j i m v resnici gre za javno korist. Vse 
prevečkrat se namreč zgodi, da marsikdo. 

k i si želi zgraditi hišo, čisto nič ne pomišl ja 
ob tem, d a j e tudi zaradi njegove hiše bi lo 
potrebno podreti kako drevo ali izsušiti mok-
rišče; a ko se enkrat vseli, postane zelo vnet 
zagovornik naravnih vrednot in srdito brani 
»zeleni tampon« za njegovo hišo, češ da zdaj 
pa res ne smemo več dovol i t i uničevanja na-
rave in nadaljnje gradnje. In ravno tako mar-
sikdo od nas, kar j e povsem normalno, zah-
teva asfaltno cesto s p ločnikom in javno raz-
svetl javo do svoje hiše, a bog ne daj, da bi 
isto cesto še za kak meter podaljšali, kajt i on 
je vendar prišel sem zato, da bo imel mir, in 
ne zato, da bi ga razni nebodijihtreba vzne-
mi r ja l i z vožnjo m imo njegove hiše. Hočem 
reči, d a j e prav, če o vsem tem razmišljamo z 
občutkom za mero. In prav to smo želeli 
vgraditi v vse naše načrte razvoja Občine 
Trz in. Čut za mero in odgovornost do sedan-
j i h in pr ihodnj ih uporabnikov našega prosto-
ra. Kakor j e nesporno res, da zgradba, kakrš-
no so si zamisl i l i v družbi A V T O A K T I V 
d.o.o., preprosto ne sodi v prostor, kateremu 
j o žel i jo vsi l i t i , in, kot j e jasno, da tudi vseh 
dejavnosti, ki bi j i h želeli opravljati v majh-
nem prostoru, kol ikor ga imajo na vol jo, ne 
bo mogoče opravl jat i brez nenehnih konf l ik -
tov z okol jem, je po drugi strani res, da je 
tovrstna dejavnost na tem mestu navzoča že 
več desetletij, in da ni mogoče trdit i , da 
A V T O A K T I V d.o.o. vnaša v prostor nekaj 
tujega in nesprejemljivega. Le občutek za 
mero j e potreben na obeh straneh. Upam, da 
ga bodo v omenjeni družbi zmogl i . Najslabše 
bi bi lo, če bi izkor ist i l i morebitne, žal lokalni 
skupnosti nenaklonjene pravne možnosti in 
vo l j i velike večine Trzincev navkl jub zgradi-
l i svoj stekleno-betonsko kolos, čez nekaj let 
pa ugotovi l i , da je razpoložl j iv i prostor res 

premajhen za n j ihovo kipečo dejavnost, 
vse skupaj prodali in odšli , nam pa bi os-
tal omenjeni stekleno-betonski tujek in 
najbrž tudi spopad z naslednjim lastni-
kom. 

A to j e le eden od problemov, s katerimi 
se ta čas spopadamo, ne le občina, tem-
več tudi že občani. Vel iko je tudi takih, k 
j i h povzročamo sami sebi. Med drugim 
vsi tisti, ki vsem akci jam navkl jub, kl jub 
tr ikratnemu zbiranju odvečnega vejevja, 
kar mimogrede povedano vse nas zelo 
vel iko stane, k l jub dvakratnemu zbiranju 
kosovnih in nevarnih odpadkov, k l jub 
zdaj že kar števi ln im ekološkim otokom, 
odlagajo odpadke v naravo. Ne vem za-
kaj, ampak ravno pozno jeseni sc vedno 
znova pojavi jo novi kupi odpadkov ob 
naših gozdnih cestah, medtem ko o brez-
števi lnih plastenkah, ki ležijo vsenao-
krog, ni t i ni vredno izgubljat i besed. 

A naj bo jamranja dovol j . Bl ižajo se 
prazniki, in predlagani, da vsaj za nekaj 
časa pozabimo na vse mogoče razprtije 
in zamere. Turobni poznojesenski čas s 
skoraj nenehno oblačnostjo je že sam po 
sebi dovol j zoprn. Zato bo bolje, če se 
preprosto prepričamo in skušamo videti v 
početju drugih tudi kak dober namen in 
da se ob sleherni svoji odloči tv i tudi 
vprašamo, ali bo to, kar nameravam, vsaj 
malo kor ist i lo tudi skupnosti in ne samo 
meni, ali pa vsaj to, kar naj bi korist i lo 
meni, ne bo mogoče škodovalo skupnos-
ti. Če bomo tako ravnali, bodo tudi bliža-
joč i se prazniki zagotovo lepši. 

Tone Peršak 

D o m a č a stran na internetu: 
h t t p : / / w w w . t r z i n . s i / 

I n f o r m a c i j e o p r i r e d i t v a h 
in d o g o d k i h v o b č i n i T r z i n 

so v am na voljo tudi v 
Obč inskem informativnem 

središču na Ljubljanski cesti 
12/f oziroma na telefonski 

številki 01/564 47 30. 

T e l e f o n s k e š tev i l ke 
Obč i ne T rz in s o : 

01/564 45 43, 01 /564 45 44, 
01 /564 45 49 in 01 /564 45 50 TRZIN 

Trzinski bajer Cerkev Sv. Florjana 

Del McUatcv od nakupa 
novoletnih voiiiliiic se 

pmpcvn » Sk lad 
i/grudiijo nove 

I'alia tri One klinike 
v Ljubljani. 

Š tev i l ka f a k s a je : 
01/564 17 72 

U r a d n e u re : 
ponede l j ek od 8.00 do 14.00, 
s r e d a o d 8 . 0 0 d o 1 3 . 0 0 

in od 14.00 do 18.00 
p e t e k o d 8 . 0 0 d o 1 3 . 0 0 

E lek t ron sk i n a s l o v : 
i n f o @ t r z i n . s i 

Kamnito kužno -
Horijanovo znamenje 

N o v o l e t n e v o š č i l n i c e s o n a v o l j o v o b č i n s k e m i n f o r m a c i j s k e m s r e d i š č u , 

L j u b l j a n s k a c . 1 2 / f ( t e l . : 5 6 4 4 7 3 0 ) in v t r g o v i n i » P r i J u r j u « . 

Piramida - OIC Stištarčkova hiša 

http://www.trzin.si/
mailto:info@trzin.si
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Redni pogovor z županom 

Tokrat sva se z županom Antonom Peršakom pogovarjala o letošnjih 
dnevih podjetnosti in podjetništva, o parkirni hiši, strategiji prostor-
skega razvoja občine Trzin ter o posledicah gospodarskih in socialnih 
reform, ki jih je pred dnevi sprejela vlada. Po županovem mnenju 
utegnejo nekatere izmed predlaganih reform v prihodnjih letih teme-
ljito spremeniti našo družbo in naš vrednostni sistem, boleče pa lahko 
zarežejo tudi v solidarnost med bogatimi in revnimi družbenimi sloji, 
ki je v naši državi še vedno precej uveljavljena. Kako bodo učinki teh 
reform prizadeli občine, zaenkrat še ni mogoče reči, vsekakor pa bodo 
občine ohranile svojo socialno vlogo. »Če ne bo šlo drugače tudi z var-
čevanjem na kakšnem drugem področju,« pravi Peršak. 

K a k o o c e n j u j e t e l e t o š n j e d n e v e 
p o d j e t n o s t i i n p o d j e t n i š t v a ? 
Mis l im, da je ideja le prireditve dobra, 
res pa je , da smo letos v njeno promoci jo 
vloži l i nekol iko premalo časa in truda. 
Prvi in tret j i dan smo sicer pr ičakoval i 
nekoliko večjo udeležbo, medtem k o j e 
bil drugi dan, k i j e potekal v coni, dobro 
obiskan. V prihodnje bi moral i bi t i naši 
podjetniški dnevi še bolj namenjeni po-
govoru med t ist imi, k i v naši občini živi-
jo , in t ist imi, ki tu delajo. Če bi se o prob-
lemih, k i pestijo stanovalce na eni ter 
podjetnike na drugi strani, slednji več in 
pogosteje pogovarjal i , sem prepričan, da 
bi bilo konf l ik tov in nerazumevanja v 
naši občini bistveno manj. Prvi dan m e j e 
presenetilo, da med udeleženci ni b i lo 
mladih, k i j i h zanima samozaposlitev, saj 
bi lahko od izkušenih podjetnikov izve-
deli marsikaj koristnega. Na splošno pa 
menim, d a j e treba s temi dnevi nadalje-
vati, saj naša občina zaradi svoje podjet-
niške naravnanosti m imo tega preprosto 
ne more 

Na p o d j e t n i š k i h d n e v i h j e b i l o ve l i -
k o g o v o r a t u d i o m i r u j o č e m p r o -
m e t u v c o n i , še p o s e b e j o n a č r t o v a -
n i g r a d n j i p a r k i r n e h iše . B o o b č i n a 
p r i t em p r o j e k t u k a p i t a l s k o k a j so-
de lova la a l i ga b o v c e l o t i p r e p u s t i -
la z a s e b n i m i n v e s t i t o r j e m ? 
Idejo o gradnji parkirne hiše na občin i si-
cer podpiramo, vendar si žel imo, da bi bi-
la ta parkirna hiša odprtega tipa, se pravi, 
da bi bi la parkirišča v njej na vo l jo tudi 
vsem, ki bodo potreboval i parkirno mes-
to - seveda za primerno p lač i lo . . . 

••• t o d a v p r e s t o l n i c i i m a m o v e l i k o 
P a r k i r n i h h iš , k i p a so na p o l p r a z -
n e> saj j e p a r k i r a n j e v n j i h p r a v i l o -
m a d r a ž j e o d p a r k i r a n j a n a o b i č a j -

p a r k i r i š č i h . Se ne b o j i t e , d a b o 
P a r k i r n a h iša v c o n i v p r i m e r u , d a 

Župan Anton Peršak: »Paradoksalno pri 
predlaganih reformah je med drugim ludi to, 
da reformisti pravijo, da se standard ljudi ne 
bo zmanjšal, ker bodo neto plače ostale ena-
ke. Toda, ker se bo zaradi enotne davčne 
stopnje podražila cela vrsta izdelkov in stori-
tev, se bo življenjski standard velike večine 
ljudi ob enakih neto plačah vseeno zmanj-
šal « 

b o t r e b a v n j e j p a r k i r n i n o p l a č e v a t i , 
p r a z n a , p l o č n i k i i n ze l en i cc pa še v e d -
n o z a p a r k i r a n e ? 

Menim, da se gradnje parkirne hiše nihče ne 
bo lot i l zato, da bo potem samevala, ampak 
zato, da bo z oddajanjem parkirišč tudi kaj 
zaslužil. Zato pričakujem, da bo višina par-
k i rnine razumna. 

P r e d d n e v i j e v l a d a s p r e j e l a z a j e t e n pa -
k e t g o s p o d a r s k i h i n s o c i a l n i h r e f o r m . 
K a k š e n bo p o v a š e m m n e n j u n j i h o v 
v p l i v na k a k o v o s t našega ž i v l j e n j a v 
p r i h o d n j e ? 

Sem eden tistih, ki opozarjajo, da imajo te re-
forme več plati. Določene spremembe v naši 
državi so nujne in tudi v predlaganem paketu 
j i h j e kar nekaj, k i so pametno zastavljene in 
niso v ničemer sporne. Med sporne reforme 
pa vsaj deloma sodijo predlagane spremembe 
davčne zakonodaje. Eno je sprememba zako-
na o davčnem postopku, povsem nekaj dru-
gega pa uvedba enotne davčne stopnje na 

vseh področj ih. Nekateri izmed teh pred-
logov bodo imel i po mojem mnenju dalj-
nosežne posledice, in bodo vpl ival i tudi 
na spremembe v strukturi naše družbe in 
našem vrednostnem sistemu, vendar te-
mu ne posvečamo dovol j pozornosti. Ne 
smemo pozabit i , da naša družba temelj i 
na solidarnosti, predlagane spremembe 
pa so usmerjene v obratno smer - podpo-
ro t ist ih z v iš j im i dohodki. Dosedanjo 
solidarnost ined posameznimi sloj i bo po 
novem nadomestila pomoč države t ist im, 
k i j i h bo spoznala za pomoči potrebne. 
To p a j e povsem ameriški sistem, kjer 
določen odstotek prebivalstva sploh nima 
urejenega zdravstvenega zavarovanja, 
zanje pa skrbi jo v tako imenovanih bol-
nišnicah za reveže. M is l im, da tako majh-
na skupnost, kot j e slovenska, brez soli-
darnosti ne more obstati. Če se bodo 
predlagani ukrepi res uresničil i tako, kot 
so zastavljeni, se boj im, da bo to začetek 
dezintegracije naše družbe, in se l judje s 
slabšim socialnim stanjem ne bodo več 
počut i l i varno, izgubl jal i pa bodo tudi 
občutek pripadnosti. Zato so te reforme v 
določenem delu lahko tudi nevarne igre 
Nekega neoliberalnega modela iz ogrom-
ne ameriške družbe pač ni mogoče kar 
tako prenesti v tako majhno družbo, ka-
k ršna je naša. To lahko zelo hitro pripelje 
do vel ik ih težav... 

Pa še nečesa ne smemo pozabiti: zahodne 
družbe, še zlasti ameriška, temel j i jo na 
vedno večj i stori lnosti, in človeka spre-
min ja jo v ekonomski vir. Vrednost posa-
meznika j e zreducirana zgolj na njegovo 
produktivnost. Zato so manj izobraženi 
in duhovno manj razvit i l judje v družbah, 
k i stavijo samo na produktivnost, vse 
manj vreden ekonomski vir in zato vedno 
manj zanimivi . Pa tudi tehnologija in 
njen napredek l judi vedno bolj izpodriva, 
saj danes že obstajajo ogromne tovarne, v 
katerih l judi skoraj ni več. Zato j e l judi, 
k i so za funkcioniranje takšne družbe 
nepotrebni, vedno več in predstavljajo za 
države in kapital zgolj strošek. 
Po drugi strani pa se vsakdo, ne glede na 
svojo izobrazbo, želi počutit i koristnega. 
V nasprotnem primeru se počuti zavrže-
nega in začne opozarjati nase in na svoje 
mesto v družbi - če ne gre drugače, tudi z 
nasil jem. Naši reformisti opozarjajo, da 
j e treba stroške družbe zmanjšati. To j e 
povsem enostavno doseči, toda potem j e 
družbe kot takšne konec in nam ostanejo 
samo še lastniki kapitala, majhna skupina 
l judi , k i j i h kapital še potrebuje, ter og-
romna večina nepotrebnih ljudi. Toda v 
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to smer se č loveštvo dolgo ne bo mog lo 
razvi jat i in se bo prej al i slej mora lo usta-
v i t i in razmis l i t i , kako naprej. Če ne, bo-
m o tret j ino l judi lahko preprosto odpisal i . 
T o p a j e tempirana bomba... 

K a j p a t e r e f o r m e p o m e n i j o z a o b -
č i n e , k i ž c s e d a j v v e l i k i m e r i s k r b i -
j o z a p r i m e r e n s o c i a l n i p o l o ž a j 
s v o j i h o b č a n o v ? 

V teli pred log ih ve l i k i h sprememb za ob-
čine še ni v idet i , če pa bo do n j i h k l j ub 
vsemu prišlo, j i h bodo občine na jbo l j 
čut i le na socialnem področ ju , ker država 
večino sociale že sedaj prenaša na rame-
na občin. Zaenkrat sicer ne kaže, da bi se 
pr ihodk i obč in od dohodn ine zmanjšal i , 
če pa se bo to vendarle zgodi lo , bo mora-
la država obč inam zagotovi t i druge v i re 
pr ihodkov. V nasprotnem pr imeru bodo 
občine varčevale na področ ju invest ic i j v 
družbeni standard. Paradoksalno pr i pred-
laganih spremembah p a j e med d rug im 
tudi to, da reformist i p rav i jo , da sc stan-
dard l jud i ne bo zmanjšal , ker bodo neto 
plače ostale enake. Toda, ker sc bo zaradi 
enotne davčne stopnje podraži la cela vrs-
ta izdelkov in stor i tev, se bo ž iv l jen jsk i 
standard ve l ike večine l jud i vseeno 
zmanjšal . 

P r e d d n e v i j e o b č i n a v p o s t o p k u 

p r i p r a v e s t r a t e g i j e p r o s t o r s k e g a 

r a z v o j a o b č i n e T r z i n p r i p r a v i l a 

Obvestilo 
Občina T rz in vas obvešča, da j e občin-
ski svet na svoj i 33. redni seji 10. oktob-
ra sprejel sklep o do loč i tv i prodajne ce-
ne kn j ige avtor ja pok. Staneta Stražarja 
Z naslovom »Mengeš in T r z i n skoz i 
čas«. K n j i g o lahko kupi te v v lož išču 
občine T rz in po 1 . 0 0 0 t o l a r j e v (z vk l ju -
čenim D D V ) . Kn j ige bodo na vo l jo do 
prodaje zadnjega izvoda. 

s t a n i : 
S I K A / . A K A 

M E N G E Š 
IN 

TRZIN 
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d r u g o p r o s t o r s k o k o n f e r e n c o . K a k š n i 
s o n j e n i r e z u l t a t i ? 

Občina v tej strategi j i ne predvideva šir i tev 
zaz id l j i v ih območ i j , ampak zgol j zaokroži tev 
in zapolni tev že pozidanih območ i j . Glede 
tega smo v občin i precej enotnega mnenja. V 
začetnih fazah j avne razprave o strategi j i 
prostorskega razvoja občine j e sicer b i lo ne-
kaj pred logov, da bi za pozidavo nameni l i 
tudi nekaj gozdn ih površin, vendar j e ta kon-
I l i k t medtem rešen po zaslugi države, k i j e 
vel ik del teh površ in vk l j uč i l a v projekt Na-
tura 2000, k jer pa pozidava n i mogoča. Gle-
de same pozidave p a j e treba reči, da bomo 
odslej omogoča l i samo še gradnjo ind iv idu -
a ln ih stanovanjskih ob jek tov , b lokov pa ne 
več. 

V o k t o b r s k e m O d s e v u s e g o s p a T a t j a -

n a K o p r o l p r i t o ž u j e n a d t e m , d a j e o b -

č i n a p r e v e č r a d o d a r n a p r i i z d a j a n j u 

d o v o l j e n j z a o b r a t o v a n j e g o s t i n s k i h 

l o k a l o v , k e r s l e d n j i s s v o j i m h r u p o m 

in o n e s n a ž e v a n j e m o k o l i c e m o t i j o s t a -

n o v a l c e , p o l e g t e g a p a s e v g o s t i n s k i h 

l o k a l i h u s t v a r j a j o u g o d n i p o g o j i z a 

p o j a v v a n d a l i z m a . K a k o k o m e n t i r a t e 

n j e n e p r i t o ž b e o z i r o m a k a j b i l a h k o 

o b č i n a n a r e d i l a , d a b i r e š i l a t a p r o b -

l e m ? 

Problem, na katerega opozar ja gospa Kopro l , 
v naši obč in i n i nov, saj se z vprašanjem, ka-
ko preprečit i razmah vandal izma, ukvar jamo 
že lep čas. Sicer pa vandal izem ni problem 

samo v naši obč in i , ampak sc z n j im so-
očajo skoraj vse slovenske občine. Res 
j e , d a j e vandal izem v določeni mer i po-
vezan tudi z de lovan jem gost inskih loka-
lov, vendar se pojavl ja tudi tam, k jer lo-
ka lov ni. Poleg tega smo imel i v naši 
obč in i že dva pr imera vandal izma, k i so 
ga »zak r i v i l i « otroci , k i so za obisk loka-
lov še premladi. 

Sicer pa men im, d a j e očitek gospe Kop-
ro love neko l i ko nekorekten, saj sem pre-
pr ičan, da gospa dobro ve, da dovo l jen j 
za obratovanje gost inskih lokalov ne iz-
daja občina, pač pa država. Prav gotovo 
j e gospa Kop ro lova seznanjena tudi s 
tem, d a j e naša občina zelo restr ikt ivna 
glede podal jševanja obratovalnega časa 
gost inskih lokalov. Lan i smo namreč na 
občinskem svetu sprejel i od lok, k i poda-
l jševanje obratovalnega časa skoraj one-
mogoča. 
Ker sem med d rug im tudi državni svet-
n ik , naj ob tem povem še to, da skupaj s 
še nekater imi č lani državnega sveta drža-
vo že več kot eno leto opozar jamo na 
nujnost sprememb zakona o društv ih, ker 
se ta zakon z lorabl ja in pod kr inko druš-
tev de lu je jo tud i gost inski lokal i . Tak 
pr imer imamo tud i v naši občini . Doslej 
vlada naših pobud n i j e m a l a resno, sedaj 
pa se spremembe tega zakona vendarle 
pr iprav l ja jo. 

Besedilo in foto. Zoran Jereb 

Malo pred sejo občinskega sveta je skupina občanov pred stavbo podjetja A vto aktiv or-
ganizirata protesini shod, na katerem je izrazila nestrinjanje s podobo stavbe, ki jo pod-
jetje gradi ob Ljubljanski cesti. Ker je bil shod organiziran precej na hitro in brez teme-
ljitega obveščanja trzinske javnosti, udeležba ni bila posebno visoka Vseeno pa shod po 
zaslugi medijev in letakov ni ostal neopazen, zalo bomo za decembrski Odsev na sedežu 
podjetja poskušali dobiti izjavo o tem, kako gledajo na nasprotovanje občanov njihovi 
gradnji in ali še vedno želijo svojo dejavnost izvajati v okolju, ki podjetju zaradi njego-
vih pretiranih posegov v prostor vse bolj nasprotuje 
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34. redna seja občinskega sveta občine Trzin 

Otroško varstvo se bo za malenkost podražilo, 
a bo še vedno relativno poceni 

Z dnevnim redom novembrske, 34. redne seje so trzinski svetniki opravili 
v dveh urah in pol. Na tokratnem dnevnem redu ni bilo nobene težje toč-
ke oziroma takšne, ob kateri bi se razvila ostrejša razprava. Starši pred-
šolskih otrok verjetno ne bodo posebej veseli podražitve otroškega varst-
va v trzinskem vrtcu, vendar sprememba cene ni pretirana in trzinski 
vrtec po cenah še vedno ostaja pod državnim povprečjem. 

Prva točka seje j e bi la namenjena malen-
kostnim spremembam štir ih od lokov ob-
činskega sveta občine Trz in , k i j i h j e bi lo 
treba uskladit i z zakonom o prekrških. 
Sprememb so b i l i tako deležni naslednji 
odloki : odlok o mer i l ih in pogoj ih za do-
ločitev obratovalnega časa gostinskih 
obratov in kmeti j , na katerih se opravl ja 
gostinska dejavnost v občini Trz in, odlok 
o grbu in zastavi občine Trz in, odlok o 
komunalnih taksah v občin i Trz in ter od-
lok o plakatiranju in drugih obl ikah ogla-
ševanja in obveščanja na območ ju občine 
Trzin. Po besedah župana A n t o n a P e r š a -
ka se spremembe nanašajo predvsem na 
terminologi jo, navedbo novega organa 
(Medobčinskega inšpektorata) ter uskla-
ditev višine g lob (s lednj im smo doslej 
rekli kazni) z do loč i l i zakona o prekrških. 
Vse predlagane spremembe so svetniki 
tudi podprl i . 

Druga točka tokratne seje j e bi la namen-
jena sprejemu sklepa o povišanju eko-
nomske cene programa otroškega varstva 
v trzinskem vrtcu. Svetnikom sta razloge 
za podražitev predstavila F r a n c B r e č k o , 
ravnatelj OŠ Trz in, ter K a t j a K o s e c , žu-
panova svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti. Brečko j e med drug im pouda-
ril, da se cene otroškega varstva v Trz inu 
niso spremenile že vse od avgusta leta 
2002, da pa tudi po podraži tv i ostajajo 
pod državnim povprečjem. »Predlagamo, 
da bi od novembra letošnjega leta cena 
otroškega varstva za prvo starostno sku-
pino znašala 90.494 tolarjev oziroma za 
dobrih sedem odstotkov več kot doslej, 
za drugo starostno skupino pa 66.637 to-
larjev, kar j e samo za desetinsko odstotka 
več kot doslej. Stroški ž i v i l za otroke iz 
prve starostne skupine znašajo 7.393 to-
larjev, za otroke iz druge starostne skupi-
ne pa 7.498 na mesec,« j e pojasnil Breč-
ko. Kat ja Kosec pa j e dodala, d a j e cena 
otroškega varstva sestavljena iz treh 
delov (cene dela, materialnih stroškov ter 
stroškov ž iv i l ) in da občina lahko vp l iva 
samo na materialne stroške. In ravno 
slednji so se v razpravi izkazali za najbol j 

sporne. M i r a n Ž u p a n , svetnik županove 
Liste za trajnostni razvoj Trzina, je namreč 
opozor i l na visoke stroške za telefonske po-
govore in še zlasti za čiščenje, L i l i j a n a 
S m r e k a r , svetnica Socialnih demokratov, pa 
j e dodala, da so visoki tudi stroški prehrane, 
še zlasti, ker je b i lo napovedano, da se bodo 
z novo šolsko kuhinjo znižal i . Poleg tega j e 
Smrekarjevo zanimalo tudi to, zakaj j e nap-
redovanje v višje plačilne razrede vseh, ki 
delajo v vrtcu, skoraj avtomatsko. Brečko j i 
j e odgovor i l , da napredovanje kadra v višje 
plačilne razrede sicer ni avtomatsko, vendar 
so merila res postavljena zelo nizko in j i h ni 
težko izpolni t i . Glede drage prehrane pa j e 
poudari l , da bo nova kuhin ja z najsodobnejšo 
opremo v nekaterih pogledih (na primer pri 
porabi električne energije) celo dražja od 
stare. V nadaljevanju razprave se je R o m e o 
P o d l o g a r , svetnik Liste za zeleni Trz in, zav-
zel, da pri prehrani otrok v vrtcu ne bi varče-
val i in da naj ima kakovost hrane absolutno 
prednost pred nizko ceno. »Še posebej zato, 
ker nova kuhinja omogoča pripravo kako-
vostne hrane;« j e dodal. Predlagano ceno sta 
nato podprla tudi M a t j a ž E r č u l j , svetnik SDS, 
in Z o r a n R i n k , svetnik županove Liste za 
trajnostni razvoj Trzina. Rink j e ob tem do-

dal, da bo moral vrtec nekatere postavke 
pri materialnih stroških vseeno znižati. 

Občina Trzin je zdravo življenjsko 
okolje 
V nadaljevanju seje so se svetniki sezna-
n i l i še z analizo umrl j ivost i v občini Tr-
zin v letih od 2000 do 2003 ter z zapisni-
kom s seje sveta OŠ Roje. Iz analize 
umrl j ivost i , k i j o j e za pet občin (med 
n j im i tudi občino Trz in) pripravi l Z D 
Domžale, j e župan izpostavil samo nekaj 
najbol j zan imiv ih ugotovitev. In sicer, da 
občani občine Trz in v povprečju dosega-
j o v iš jo starost kot v državi nasploh, kar 
dokazuje, d a j e občina Trz in precej kako-
vostno in zdravo živl jenjsko okolje. Med 
vzrok i smrti nobeden izrazito ne prevla-
duje oziroma izstopa, tako kot v celotni 
državi pa tudi v Trz inu moški umirajo 
prej kot ženske, kar dokazuje, da tudi v 
T rz inu moški slabše skrbi jo za svoje 
zdravje kot ženske. 

Občina Trz in je soustanoviteljica OŠ Ro-
je , zato j o obiskuje tudi nekaj trzinskih ot-
rok s posebnimi potrebami. Župan je ob 
tej pr i ložnost i pohval i l zavzeto delo prej-
šnje in tudi sedanje ravnateljice Marjance 
Bogataj. »Njeno delo res ni enostavno, 
saj mora sodelovati s pet imi občinami, ki 
so ustanovile to šolo. Naša občina svoje 
obveznosti do te šole izpolnjuje v skladu 
z dogovorom, medtem ko nekatere druge 
občine na svoje obveznosti do te šole kar 
pozabijo,« j e dejal Anton Peršak. 

Besedilo in foto: Zoran Jereb 
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Dnevi podjetništva so tudi letos upravičili vsa pričakovanja 
Prejšnji mesec je občina izvedla že tretje Dneve podjetnosti in podjetništva. 
Letošnji program je bil precej široko zastavljen in vsebinsko zelo dober. V 
treh popoldnevih smo namreč izvedeli veliko zanimivega o okoliščinah, v 
katerih je obrtno- industrijska cona Trzin nastajala, seznanili smo ses tem, 
kakšni so danes pogoji za razvoj podjetništva, o svojih izkušnjah in začetkih 
pa so nam pripovedovali tudi uspešni trzinski obrtniki in podjetniki. Edino 
kar me je presenetilo, je to, da se tega posveta ni udeleži! niti en predstavnik 
ministrstva za gospodarstvo, čeprav ves čas poslušamo, kako pomembno je 
podjetništvo za nadaljnji razvoj naše države. Trzinske izkušnje z razvojem 
cone države očitno ne zanimajo, pa čeprav bi jih kot neke vrste razvojno 
pomoč lahko posredovala številnim drugim slovenskim občinam. 

Prireditve so bile - kot že rečeno -
razdeljene v tri dni in ravno tol iko 
vsebinskih sklopov. Prvi dan je bil 
tako namenjen predstavitvi institu-
cij, kjer lahko potencialni podjetniki 
dobijo informacije in odgovore na 
vprašanja, ki se j i m zastavl jajo, še 
preden se loti jo svojega posla (na 
primer registracija in zagon podjetja, 
administracija in podobno). Pred-
stavnikov domžalskega podjetniške-
ga centra na posvet ni bilo, udeležila 
pa se ga je sekretarka Območne 
obrtne zbornice Domžale L j u b i c a 
G a b e r ter dve predstavnici Centra 
za razvoj Lit i ja. V drugem delu 
prvega dne so nam svoje začetke in 
izkušnje predstavili tudi trzinski 
podjetniki. 

Trzinska obrt in podje tn iš tvo sta zra-
sla iz mesars tva in č iščenja stekla 
Župan An ton P e r š a k je v pozdravnem na-
govoru udcležence še enkrat spomnil, da je 
občina Trzin z nekaj manj kot 4.000 prebi-
valci ter 600 obrtniki in podjetniki v pod-
jetniškem smislu najbolj razvita občina v 
državi. Čeprav je razmerje med številom 
prebivalcev in podjetij v občini Trzin že 
sedaj izjemno, si občina še naprej prizade-
va, da bi vsem potencialnim podjetnikom 
(v okviru svojih pristojnosti) pomagala, da 
uresničijo svoje podjetniške zamisli. V 
nadal jevanju je F r a n c Muš ič , podžupan in 
tudi sain izkušen in uspešen obrtnik, ude-
ležence seznanil s trzinsko obrtno tradicijo. 
Povedal je, da imajo Trzinci obrtništvo že 
(ako rekoč »v krvi« in da sta bi l i v pretek-
l ih desetletjih najbolj razviti dve vrsti obrti 

Podžupan F r a n c Muš ič in župan An ton P e r š a k sta ob 
pomoči članov četrtnega odbora in številnih podjetij 
pripravila dobro organizirane in zanimive tretje Dneve 
podjetnosti in podjetništva v občini Trzin. 

- mesarstvo in čiščenje stekla. Nekoč zelo šte-
vilni trzinski mesarji so bili znani po tem, da so 
izdelovali kranjske klobase, ki so svoj čas diša-
le vse do Dunaja. Drugo dejavnost - čiščenje 
stekla - pa so Trzinci v zadnjem desetletju raz-
širi l i še na druga področja (čiščenje poslovnih 
prostorov, bolnišnic...) in si s tem odrezali naj-
večji kos slovenskega trga. Podjetje Čistoča je 
namreč s približno tisoč zaposlenimi največje 
tovrstno podjetje v državi. »V obdobju števil-
nih reform in kasneje tudi tranzicije velikega 
vpl iva na razvoj podjetništva sicer nismo imeli, 
vendar smo mladim z lastnim zgledom in 
izkušnjami vseeno dokazovali, da se z obrtjo in 
kasneje tudi podjetništvom da zaslužiti in dos-
tojno živeti,« j e poudaril Mušič. »Z izkušnja-
mi, ki smo jih pridobil i z razvojem naše cone, 
smo pripravljeni pomagati tudi drugim obči-
nam, vendar pa se je treba zavedati, da cona 
zahteva ogromno dela, zato se tak projekt s 

Trzinska g r adbena pod je t j a načr tuje jo svoj grozd 
Precejšnje pozornosti je bila med trzinskimi podjetniki deležna tudi predstavitev «rozda pro-
i/vajalcev visokotehnološke opreme (GIZ VTG) , ki pod vodstvom grosupeljskega podjetja 
kogast deluje zc tretje leto. M a r k o J u r a n c i č i / podjetja RP Inštitut je povedal, ďa v njem 
trenutno sodeluje že enajst podjetij in štiri druge ustanove. »Grozdje bil ustanovljen z na-
menom. da bi podjetja skupaj nastopala na globalnem trgu in s tem dosegla sinergijske učin-
ke na področju trženja, razvoja in uvajanja novih tehnologij ter pri razvoju in proizvodni! 
visokoiehnoloških izdelkov.« je povedal Jurančič. 
Franc Mušič pa je ob tem dodal, da se tesnejše sodelovanje oziroma projektno povezovanje 
načrtuje tudi med trzinskimi podjetji, ki se pripravljajo na to. da se bodo skupaj lotevala 
večjih projektov - predvsem na področju gradbeništva. 

prodajo zemlje šele dobro začne. Če pa ga 
tedaj končamo, ne dobimo cone, ampak 
zgolj skladišča.« 
V L i t i j i podjetništvo nima takšne tradicije 
kot v Trzinu, kl jub temu pa se v tamkaj-
šnjem Centru za razvoj zavzeto lotevajo 
razvojnih projektov (predvsem na področju 
turizma in razvoja podeželja), s katerimi 
želijo ljudi spodbudili k podjetništvu. Saša 
G r a d i š c k , direktorica Centra za razvoj L i -
tija, zato opozarja na velik pomen spodbu-
janja podjetništva med šolsko mladino (v 
obl ik i podjetniških krožkov), brezposelni-
mi in drugimi potencialnimi podjetniki. 
Pospeševalni center za malo gospodarstvo 
(PCVlG) je l i t i jski Center za razvoj izbral 
za izvajalca še enega pomembnega projek-
ta - referenčnega centra za elektronsko 
poslovan je (RCeP). Ta center je zasnovan 
kot točka, kjer se zbirajo informacije o 
elektronskem poslovanju, poleg tega pa naj 
bi center spodbujal tudi k uporabi elektron-
skega poslovanja in sodobne informacijsko 
- komunikacijske tehnologije, uveljavljanju 
fleksibilnih oblik dela in učenja (na primer 
delo na domu, e-delo, e-učenje), povezo-
vanju ponudnikov in uporabnikov tako 
imenovanih »e-storitev« in »e-poslovanja«. 
L j u b i c a G a b e r je predstavila oblike po-
moči, k i j i h potencialnim in rudi že delujo-
čim obrtnikom in podjetnikom nudi OOZ 
Domžale, še posebej pa je opozorila na 
najnovejši projekt, ki je namenjen hitrejše-
mu in enostavnejšemu ustanavljanju novih 
podjetij - projekt »Vse na enem mestu« 
(VF.M). Poleg tega je člane OOZ Domžale 
spomnila na vse že uveljavljene oblike 
pomoči - od splošnega in specialističnega 
svetovanja ter izobraževanja, pa vse do 
vavčerskega sistema in posojil s subvenci-
onirano obrestno mero. 

Trzin j e cono dobil zato, ker j e v 
Jaršah niso marali 
Drugi dan j e v celoti potekal v OIC Trzin, 
kjer smo si lahko ogledali tudi nekaj pod-
jetij. Po besedah F r a n c a Muš iča je Trzin 
cono dobil zato, ker v Jaršah zanjo niso ho-
teli žrtvovati kmetijskih površin. »Ko smo 
se lot i l i tega projekta, smo bili zelo pogum-
ni, saj smo prvim investitorjem obljubil i , 
da jo bomo v enem letu razvili tako daleč, 
da bodo v njej lahko začeli delati. Danes, 
po petnajstih letih, je cona živa, prosto par-
celo pa je v njej zelo težko najti,« j e pove-
dal Mušič in se dotaknil tudi trenutno naj-
bolj perečih problemov v coni - pomanjka-
nja parkirišč (po njegovih besedah j i h manj-
ka vsaj 500) ter preobremenjenosti edinega 
uvoza v cono. J a n e z K o n č a n , direktor 
Razvojnega zavoda Domžale, je predstavil 
izhodišča, na katerih je cona zasnovana, ter 
probleme in dileme, s katerimi so se sreče-
vali ob snovanju. »Že takoj na začetku smo 
določil i odstotek, do katerega se sme pozi-
dati parcele, slednje je bilo mogoče ined 
seboj tudi povezovati, v zadnjem delu cone 
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Drug i dan, k i j e bi l namenjen predstav i tv i corie, j e b i lo ob iskovalcev največ. 

pa smo predv ide l i tud i s tanovanjsko grad-
njo. M e d p rob lem i , k i cono sp reml ja jo že 
ves čas, j e treba o m e n i t i n i z ko nosi lnost tal , 
med sedan j imi pa ob remen i t ve obsto ječe 
komuna lne in f ras t ruk ture , k i so že b l i zu 
maks ima ln ih ,« j e de ja l Končan. 
Da se tud i v conah, k i ravnokar nastajajo v 
sosednj ih obč inah, ne b i srečeval i s tako 
perečim poman jkan jem park i r i šč , B o r u t 
l i l č a r , d i rektor Reg i jske razvo jne družbe, 
obč inam svetuje, naj v conah zago tov i j o 
dovo l j j avn ih pov rš in in svo j i h parcel , na 
kater ih bo mogoče kasneje uredi t i dodatna 
park i r išča - če se bo za to po jav i l a potreba. 
Po besedah L i l i j a n e S m r e k a r , t rz inske 
občinske svetnice, se je za takšno potezo 
od loč i la tudi Obč ina T r z i n , saj j e pod je t jem 
ponudi la , da si - v zamen javo za s imbo l i č -
no na jemn ino - dodatna park i r išča u red i jo 
na ze len ih površ inah ob cestn ih povezavah 
v con i , vendar j e to možnost i zko r i s t i l o 
zelo malo podje t i j . 

Na jnove jš i pro jekt , namenjen reševanju te-
žav z m i r u j o č i m p rome tom v con i , je načr-
tovana izgradnja park i rne hiše. T o j e po 
mnenju župana A n t o n a P e r š a k a bol jša re-
šitev ko t urejanje park i r išč na zelenicah, saj 
b i na s lednj ih utegni la park i ra t i tud i težka 
tovorna voz i la , ki b i poškodova la k o m u -
nalno in f ras t ruk turo , k i poteka o b cestah. 
Vendar M u š i č opozar ja na to, da bo park i r -
na hiša svo j namen dosegla le, če bo zgra-
jena na ustrezni lokac i j i . »Če bo zgra jena 
na preveč odda l jen i parcel i , bo prazna, ze-
lenice pa še vedno zapark i rane,« j e opozo-
r i l Muš i č . 

M a r j a n T e k a v e c , d i rek tor B i r i nga , opozor ja 
na to, d a j e urbanist ična zasnova cone že vse 
od začetka nespremenjena, čeprav so se potre-
be podjet i j medtem že k repko spremeni le. 
»Vseeno p a j e ta cona ena bol jš ih ,« j e dejal 
Tekavec, ob tem pa dodal , da pomena indus-
t r i j sk ih , ob r tn ih in pos lovn ih con za obč ine ne 
smemo ocenjevat i samo po tem, k o l i k o pr ispe-
va jo v obč inske proračune. Pomembna so na-
mreč tud i de lovna mesta. Župan j e o b tej p r i -
ložnost i opozor i l še na to, da obč ine, k i sestav-
l ja jo Podjetno regi jo, na gospodarskem področ-
j u še ne sodelu je jo dovo l j in da b i mora le tud i 
nove conc načr tovat i skupaj , ne pa da tekmu je -
jo, katera j i h bo imela več. »Za to, da b i imela 
vsaka obč ina svojo cono, Pod je tna regi ja, po 
mo jem, n ima dovo l j gospodarskega potencia-
la,« j e prepr ičan Peršak. 

Razlike v razvitosti so v naši regiji 
iz jemno velike 
Tre t j i dan j e b i l namenjen posvetu o razvo jn ih 
strategi jah obč in , L U R in države kot celote. 
L i l i j a n a R e s i n o v i č , d i rek to r ica R R A L U R , je 
udeležence najprej seznani la z vsebino in rea-
l i zac i jo dosedanjega regionalnega razvo jnega 
programa (RRP) , nato pa predstav i la izhodišča 
in pro jek te za naslednje obdob je - od leta 2007 
do 2013. Poudar i la j e , da so raz l i ke v razvi tost i 
obč in v naši reg i j i še več je ko t na ravn i d ržave 
in da zaradi tega obč ine svoje pr ior i te te težko 
združu je jo v skupne projekte. » V R R P za pr i -
hodn jo f inančno perspekt ivo smo tako doseda-
n j i h pet prednostn ih c i l jev sk rč i l i na samo tr i -
konvergenčn i c i l j , konkurenčnost i n evropsko 

te r i to r ia lno sodelovanje. Finančno pomoč 
za n j i h o v o rea l izac i jo p r ičaku jemo iz treh 
ev ropsk ih sk ladov, in sicer iz Evropskega 
sklada za reg iona ln i razvoj (ESRR) . Ev-
ropskega socialnega sklada (ESS) ter Ko -
hezi jskega sklada (KS) ,« j e dejala Resino-
v ičeva. Na jpomembne jš i pro jekt naše regi-
j e pa tud i v novem proračunskem obdob ju 
ostaja ist i kot doslej - prenova l jub l janske-
ga mestnega in pr imestnega prometa. 

Občina s e mora razvijati v vseh 
pog led ih , ne s a m o v e k o n o m s k e m 
Zupan A n t o n P e r š a k in domžalsk i podžu-
pan V i n k o J u h a r t sta v nadal jevanju opo-
zor i la na neustrezen način f inanci ranja ob-
č in in na to, da občine na področ ju gospo-
darstva prakt ično n i m a j o nobenih pristoj-
nosti več, zaradi cesar j e spalno naselje 
postalo idealn i t ip občine. N e glede na to 
pa obč in i T r z i n in Domža le še naprej vla-
gata v pogo je za razvoj podjetništva. Obč i -
na T r z i n bo tako 900 m i l i j o n o v to lar jev 
v l ož i l a v razšir i tev cone še na tista zeml j iš-
ča, k i so še rezervirana za industr i jsko, 
obr tno al i pos lovno dejavnost, obč ina 
D o m ž a l e pa že ure ja 64 hektarov ve l iko 
cono v Že lodn iku , ob avtocestnem kr iž iš-
ču. Toda tako Peršak ko t tud i Juhart ob tem 
opozar jata, da sc mora obč ina razv i ja t i vse-
stransko, nc samo ekonomsko. »Ekonom-
sk i v i d i k i razvo ja so zgrešeni, če za n j im i 
ni razvoja tud i na vseh d rug ih področ j ih .« 
j e prepr ičan Peršak in ob tem opozar ja na 
posledice uvedbe enotne davčne stopnje, k i 

Vinko Juhart, domžalski podžupan: u Ker se 
število občanov naše občine povečuje, si 
zelo prizadevamo, da med njimi razvijamo 
in utrjujemo strpno sobivanje 1er jth v naj-
večji možni meri vključujemo v odločanje.« 

sol idarnost nadomešča s sebičnost jo. »Ob-
č ina j e b l iže l judem kot država, zato j i m 
mora tud i bo l j p r is luhn i t i ,« pravi. V D o m -
žalah pa s e j e samo letos števi lo občanov 
poveča lo za t isoč; tud i zato si po Juharto-
v ih besedah na obč in i zelo pr izadevajo, da 
bi med občani razv i ja l i in u t r jeva l i strpno 
sob ivan je ter j i h v na jveč j i možn i mer i 
vk l j učeva l i v odločanje. Po napovedih or -
ganizator jev bodo pr ihodn je leto dnev i 
podjetnost i in podjetn iš tva vsebinsko še 
bogatejš i (čeprav tud i letošnj i vsebinski 
zasnov i n i česa oč i ta t i ) , organiz i rani bodo 
tud i o b bo l j udarnem terminu, predstavi tev 
cone bo obširnejša, vse skupaj pa podprto 
tud i z ustrezno p romoc i j sko akc i jo . 

Besedi lo in foto: Zoran Jereb 

Informaci j ska p i s a r n a bo n a p r e j zaživela na in te rne tu 
Projekt i n fo rmac i j ske pisarne, o katerem smo tud i v Odsevu že precej p isa l i , j e med lem že v 
začetni fazi real izaci je , saj bo v k ra tkem začel de lovat i poseben in ternetn i por ta l , na katerem 
se bodo v o b l i k i k lepe ta ln ice ( f o ruma) i zmen jeva le i n fo rmac i je med pod je t j i . »Če bo intere-
sa podjet i j za takšno i zmen javo i n f o rmac i j dovo l j , b i la portal lahko p r i k l o p i l i tud i k spletni 
strani obč ine in bo tako na v o l j o vsem ob i skova l cem te strani ,« prav i I z t o k K a d u n c . d i rek-
tor pod je t ja Eplas, v ka terem ta p ro jek t p r ip rav l ja jo . Sprva bo uporaba portala možna b r c / 
ident i f i kac i je , / a n jegovo nadgradn jo pa bo treba p r idob i t i še nekaj kapi ta la, toda če ga bodo 
podprla vsa t rz inska pod je t ja , bo po Kadunčev ih besedah strošek za posamezno pod je t je 
zanemar l j i vo majhen. 
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Podjetništvo ni bližnjica do velike hiše in dragega avtomobila 

Drugi de! prvega dne je hi! posvečen pogovoru s trzinskimi podjetniki. Med 
njimi je težko najti takšnega, ki ni začel praktično z nič oziroma zgolj s pri-
hranki ali denarjem, ki so mu ga posodili sorodniki. Ne glede na to, s kakš-
no dejavnostjo se ukvarjajo in kako velika so sedaj njihova podjetja, so bile 
njihova pripovedovanja zelo podobna - ogromno garanja in odrekanja, ne-
kuj sreče in sposobnost, da so znali pravilno oceniti, kdaj je tveganje preve-
liko. Čeprav je v trzinski coni danes videti veliko lepili stavb in pred njimi 
parkiranih prestižnih avtomobilov, vsi podjetniki po vrsti poudarjajo, da 
podjetništvo ni nikakršna bližnjica do velike hiše in dragega avtomobila. 
Tisto, zaradi cesarjih podjetništvo tako privlači, je zadovoljstvo ob rezulta-
tih lastnega dela. 

M a r j a n T e k a v e c , direktor skupine 
Bir ing, j e s svoj im uspehom in neprestano 
šir i tvi jo svojega podjetja postal zaščitni 
znak conc. Čeprav pravkar gradi že tretjo 
poslovno stavbo in ima ob sebi l judi, ki 
j i m - kot pravi - povsem zaupa, še vedno 
dela od jutra do večera. »Do leta 1989 sem 
bil obrtnik, nato pa sem poslal podjetnik. 
Začel sem praktično iz nič, zagonski kapi-
tal mi je posodila ženina teta, dela in od-
rekanja pa je bi lo do danes ogromno,« j e 
na kratko predstavil svoje začetke. Mla-
dim, ki j i h mika podjetništvo, pa svetuje, 
naj prvega dobička ne spravijo v žep, am-
pak vloži jo nazaj v podjetje. Podjetništvo 
po njegovih besedah ni lahka pot, a se jo 
da premagati in uspeti. Če podjetnik kdaj 
potrebuje posojilo, je po njegovih izkuš-
njah kapital še najcenejši v bankah, čep-
rav mnogi pravijo, da je tudi bančni kapi-
tal zelo drag. »Sivega trga se izogibajte, 
ker je zelo drag,« pravi Tekavec. Tudi Iz-
t o k K a d u i i c , lastnik podjetja Eplas, pravi, 
da začetki niso bi l i lahki. »Selitev podjetja 
na novo lokacijo v Trz in ni bila enostav-
na, saj je bila gradnja hiše zelo težavna, 
ker infrastrukture v coni tedaj še ni bi lo, 
Gorenje pa je od nas vseeno zahtevalo 
redne dnevne dobave,« j e povedal. V i k t o -
r i j a in F r a n c V t h o v e c imata svetovalno 
podjetje PIT, zato težave, s katerimi se 
najpogosteje srečujejo podjetja, zelo dob-
ro poznata. Njuno podjetje se že vse od 
začetka razvija brez posebne promocije, 
kar je spoštovanja vredno, saj se svetoval-
nih podjeti j drži sloves, da »prodajajo 
meglo«. »Če bi bi lo to res, potem se na 
trgu ne bi obdržala že šestnajst let,« pravi 
Viktor i ja in dodaja, da j e podjetništvo tek 
na dolge proge, čeprav se kakšen dosežek 
lahko pokaže že tudi zelo hitro. Še večje-
ga zavidanja pa so vredni dosežki M a r j a -
na R e p š e t a , ki se je skupaj z ženo izdela-
ve orodij za vlivanje plastike lot i l v drugi 
polovici osemdesetih, in to kl jub temu, da 
ne sliši. Že tiste, ki slišijo, boj z državno 
administracijo in njenimi postopki, ki vsa-
kodnevno spremljajo obrtnike in podjet-
nike, spravlja v obup, medtem k o j e za 
nekoga, ki ne sliši, to še to l iko večji dose-
žek. Repše se je podobno kot Kadunc tik 

pred osamosvojitvi jo preselil v trzinsko cono. 
Po ženini smrti vodi podjetje sam, ima dva 
zaposlena (k i sta prav tako gluha), trenutno pa 
ima največ težav zaradi tega, ker svojega sta-
tusa samostojnega podjetnika ne more prenes-
l i na naslednike in se upokoj i t i . 

Od lestve in vedra vode do podje t ja s 
skora j 1 0 0 0 zaposlenimi 
M i h a S t r m l j a n je direktor Čistoče in eden 
redkih trzinskih podjetnikov, ki ni začel iz 
nič, saj se je priženil v družino Mušič, ki se je 
takrat že ukvarjala s čiščenjem. Vendar je , kot 
pravi, tudi on začel »na dnu«, z lestvijo in 
vedrom vode v rokah. »Tako sem zelo zgodaj 
prišel do lastnega denarja in avtomobila, zato 
sem šolo obesil na kl in. Vendar to ni bila po-
sebej pametna odločitev, ker sem moral šolo 
dokončati kasneje in v to v loži t i vel iko več 
truda, kot bi ga bi lo treba prej,« je o svojih 
izkušnjah povedal Strmljan in dodal, da ves 
dobiček še vedno vlagajo nazaj v podjetje, da 
si s posoji l i pomagajo le izjemoma in da je 
zaposlenim treba zaupati. M i r a n Ž u p a n se je 
skupaj z ženo na podjetniško pot podal sredi 
osemdesetih, ukvarja pa se z računalniško 
programsko opremo. Pravi, da j e to relativno 
dober posel, zasluge za to pa pripisuje pred-
vsem državi in njenim neprestanim spremem-

bam zakonodaje, saj mu zaradi tega dela 
n ikol i ne zmanjka. L i d i j a B a b n i k je pod-
jet je Signa ustanovila skupaj s poslovnim 
partnerjem, ukvarja pa se s cestno signa-
lizacijo. Ta posel pa j i je »odstopil« Heli-
os, ker njega ni zanimal. Začetni kapital si 
je sposodila pri starših, podjetje pa je v 
zadnjih desetih letih izredno hitro raslo, 
precej pa je k temu prispevala zmeda med 
cestnimi podjetji, ki so glavni kupec nj i-
hovih izdelkov. Zaradi majhnosti sloven-
skega trga nove poslovne priložnosti že 
iščejo na trgih nekdanje Jugoslavije. J u r i j 
Č e r č e k je lastnik družinskega podjetja 
Helpy, v cono pa se je priselil v prvi polo-
vici devetdesetih. Pravi, da je podjetju 
prvih deset let neprestano utrjeval temelje 
in da je bil šele polem prepričan, da je 
podjetje uspelo, počasi pa bo njegovo vo-
denje prepustil hčeram. V a l e n t i n Ko lene 
je podjetje Tesnila Trzin ustanovil pred 
petindvajsetimi leti, ko je dobro in varno 
zaposlitev zamenjal za negotovo pot pod-
jetništva, vendar pravi, da tega koraka ni 
nikol i obžaloval. »Včasih je bil razvoj 
podjetništva enostavnejši, kot je danes, 
rast podjeti j pa lahko zelo hitra, saj si lah-
ko v nekaj letih osvoj i l ves jugoslovanski 
trg. Danes bolj prisegam na počasnejšo, 
vendar stalno rast podjetja, mladim pa 
svetujem, da z velikostjo podjetja ne pre-
tiravajo, saj zelo vel iko podjetje zahteva 
celodnevno delo,« pravi Kolene. 
Izkušnje trzinskih podjetnikov sem iako 
na široko predstavil zato, ker med poslu-
šalci praktično ni bi lo mladih, ki bi se za-
nimali za podjetniško pot. To pa je pravza-
prav škoda, saj so uspešni podjetniki nat-
resli precej nasvetov, ki lahko začetnika 
obvarujejo pred marsikatero težavo in 
pastjo, iz katere se je zelo ležko izkopati. 

Zoran Jereb 

Svoje podjetniške izkušnje so udeležencem med drugim predstavili tudi (z leve proti desni) Jurij 
Cerček, Lidija Babnik, Miran Zupan ter Miha Strmljan (foto: Jasna Paladin) 



QÙSEV 11 

Podjetništvo je temelj gospodarsko razvitih družb, saj omogoča odpiranje 
novih delovnih mest in večjo blaginjo v družbi. Tudi pri nas se zavedamo 
pomena podjetništva, ki se sicer razvija neenakomerno v posameznih slo-
venskih regijah. Osrednjeslovenska regija ali tako imenovana Ljubljanska 
urbana regija, katere det je tudi občina Trzin, izstopa iz slovenskega pov-
prečja glede številnih gospodarskih kazalcev. Občina Trzin je slovenska 
občina z največjim številom podjetij in podjetnikov na število prebivalcev. 

Sedanje reg i je v S loven i j i so ma jhne i n v 
precej p r i m e r i h osredotočene na samo eno 
de javnost , kar se kaže v tem, da j e reg i ja 
odv isna od enega a l i dveh v e l i k i h pod je t i j . 
Stat ist ične regije v S l o v e n i j i se m e d seboj 
raz l i ku je jo tako po obsegu ko t po b ru to 
dodan i v rednost i . M e d r e g i j a m i na jbo l j 
izstopa Osredn jes lovenska reg i ja , k i ust-
var i d o b r o t re t j i no s lovenske b ru to dodane 
vrednost i . Poda tk i iz š tud i je U M A R ( U r a -
da za m a k r o e k o n o m s k e ana l i ze in r azvo j ) 
kažejo, d a j e v obč in i T r z i n kaza ln i k do-
dane vrednost i na p reb i va l ca v i soko nad 
s lovensk im p o v p r e č j e m , pa tud i nad t i s t im 
v L U R . 

Podjetništvo v Evropi 
Rezul ta t i sve tovne raz iskave G l o b a l 
Ent repreneursh ip M o n i t o r 
( » w \ \ g e n u ODsiii l i i i m . m g) za leto 2004 , 
k i ob ravnava nasta janje n o v i h pod je t i j , 
kaže jo , da j e S loven i j a m e d 34 d r ž a v a m i , 
k i so sode lova le v raz i skav i , pr is ta la na 
predzadn jem mestu. N a j v i š j o pod je tn i ško 
ak t i vnos t j e i zkaza la v o b r a v n a v a n i h drža-
vah Is landi ja , k j e r j e vsak sedm i p reb iva -
lec ak t i ven v p o d j e t n i š k e m procesu, m e d -
tem k o j e b i l pr i nas v proces nasta janja 
nov ih pod je t i j v k l j u č e n k o m a j vsak 38. 
preb iva lec v starost i od 18 d o 6 4 let. T E A 
(To ta l En t repreneur ia l A c t i v i t y ) indeks 
mer i odstotek ak t i vnega odras lega p reb i -
valstva v zgodn j i h fazah p o d j e t n i š k i h ak-
t i vnos t i i n j e v letu 2002 znašal za S love-
n i j o 4 ,6 odstotka, nas ledn je leto 4,1 
odstotka, lan i pa samo še 2 ,6 ods to tka . T o 
uvršča S loven i j o na 33. mesto m e d 34 o b -
ravnavan im i d r ž a v a m i o z i r o m a na pred-
zadnje mesto v Ev rop i . 
Š tud i ja Eurostata (Stat is t ics in focus - In-
dus t ry , trade and serv ices, 36 /2005 z nas-
l o v o m Business D e m o g r a p h y in Eu rope -
results f r o m 1997 to 2 0 0 2 ) j e pokaza la , da 
j e S loven i ja ed ina nova č l a n i c a Ev ropske 
uni je, k i ima s topn jo ro jevan ja n o v i h pod-
j e t i j pod 10 ods to tk i , s topn jo nasta janja 
nov ih pod je t i j nad 10 ods to t kov pa so 
zabe lež i l i v e č i n o m a v n o v i h č lan icah E U 
(Češka, Eston i ja , L i t v a , Madža rska in S lo-
vaška) ter v R o m u n i j i in na N o r v e š k e m . 
M e d petna js t imi s ta r im i č l a n i c a m i E v r o p -
ske un i je , za katere so na razpo lago podat -
k i , j e nenehno rast s topn je ro jevan ja n o v i h 
pod je t i j be lež i l le L u k s e m b u r g . Raz iskava 

j e t ud i pokazala , da so s topn je ro jevan ja n o v i h 
pod je t i j n i ž je v i ndus t r i j i i n g radben iš tvu ter 
v i š j e v s to r i t ven ih de javnost ih . 

Velikost in demografija podjetij v 
Sloveniji 
M a l a in srednje ve l i ka pod je t ja v S l oven i j i 
p reds tav l ja jo 99 ,7 odsto tka vseh pod je t i j in 
zapos lu je jo 350 .000 l jud i . Danes us tva r ja jo 
ma la in srednja pod je t ja v S l oven i j i neka j 
man j ko t p o l o v i c o vsega p r i hodka gospodar-
stva in več kot p o l o v i c o dodane v rednos t i , 
zapos lu je jo pa 63,3 odsto tka vse de lovne s i le 
v gospodars tvu . Stat is t ičn i urad repub l i ke S lo-
ven i je j e lan i novembra p rv i č o b j a v i l raz iska-
v o z n a s l o v o m D e m o g r a f i j a pod je t i j , 1999 -
2002 , k i za jema podatke za pod roč ja de jav -
nost i o d C d o K po Standardn i k l as i f i kac i j i 
de javnost i . Raz iskava je pokaza la , da so 
novonasta la pod je t ja brez p redhodn ika v le t ih 
2000 , 2001 in 2002 predstav l ja la povp rečno 
6,5 odsto tka popu lac i j e a k t i v n i h pod je t i j v 
S l oven i j i in so ime la povp rečno man j ko t pet 
zapos len ih . V le t ih 1999, 2000 in 2001 j e 
de lež pod je t i j , k i so prenehala de lova t i in so 
brez nas ledn ika , v popu lac i j i a k t i v n i h pod je t i j 

znašal od 6,2 do 6,8 odstotka, v n j i h p a j e 
b i l o zapos len ih povprečno m a n j ko t pet 
l jud i . 

Poslovni subjekti v Sloveniji in 
občini Trzin 
A g e n c i j a Repub l i ke S loven i je za j avno -
pravne ev idence in s tor i tve (AJPES) j e 
ob jav i l a i n f o r m a c i j o o š tev i lu pos lovn ih 
sub jek tov , vp isan ih v Pos lovn i register 
S loven i j e ( P R S ) na dan 31.3.2005" in 
31 .03 .2004 . Pos lovn i sub jekt i so oprede-
l jen i ko t p ravne in f i z i čne osebe, k i oprav-
l ja jo reg is t r i rane de javnost i oz i roma s 
p redp i som a l i a k t o m o us tanov i tv i do lo -
čene de javnost i . V Pos lovnem regis t ru 
S loven i je , k i ga od j u l i j a 2002 vod i 
A J P E S , j e b i l o 31. marca 2005 v S loven i j i 
vp isan ih 145.680 pos lovn ih subjektov 
( š tev i l o v k l j u č u j e tud i 294 g l avn ih pod-
ružn i c t u j i h pos lovn ih sub jek tov) , v o b č i -
n i T r z i n p a j e b i l o 6 7 8 p o s l o v n i h s u b -
j e k t o v ( de l u j oč i h in m i ru j oč i h ) . 
Z a d n j i dan marca 2005 j e b i l o od 145.680 
vseh p o s l o v n i h sub jek tov v S loven i j i 
dob r i dve pet in i samosto jn ih pod je tn i kov 
posamezn i kov (41,2 odsto tka) , slaba tret-
j ina j e pr ipada la p r a v n i m osebam s pod-
roč ja gospodars tva (32 ,6 odsto tka) , pet ina 
j e b i la zavodov , o rganov in o rgan izac i j , 
na jman jš i , 6 ,2 ods to tn i delež pa so obse-
ga le d ruge f i z i čne osebe, k i so op rav l j a le 
reg is t r i rano dejavnost . Pregleda pos lovn ih 
sub jek tov g lede na p ravno o b l i k o na dan 
31. marca 2005 po obč inah , o z i r o m a tud i 
za o b č i n o T r z i n , v navedeni i n fo rmac i j i 

Š T E V I L O V S E H R E G I S T R I R A N I H G O S P O D A R S K I H S U B J E K T O V - P R A V N I H 
O S E B (de lu joč ih in m i ru joč ih ) na dan 31.03.2004 in 31.03.2005 

Standardna k las i f ikac i ja dejavnost i 

S L O V E N I J A O B Č I N A 
T R Z I N 

Standardna k las i f ikac i ja dejavnost i 2 0 0 4 2 0 0 5 2 0 0 4 2 0 0 5 

A Kmet i j s t vo , lov, gozdarstvo 2.099 2.375 1 

B Rib iš tvo in r ib iške s tor i tve 246 223 

C Rudarstvo 139 143 1 1 

D Predelovalne dejavnost i 19 189 19.346 87 91 

E Oskrba z el. energ., p l i n o m in vodo 353 394 

F Gradbeništvo 13.815 14.822 63 72 

G Trgov ina , popr .motorn ih voz i l in izd. š i roke potrošnje 25.590 25.732 223 236 

11 Gost ins tvo 8.278 8.602 23 25 

1 Promet, skladiščenje in zveze 9.438 9.241 17 17 

J F inančno posredništvo 1.332 1.550 6 8 

K Poslovanje z nepremičn inami , najem in posl. stor i tve 21 221 22.697 134 150 

L Dej . j avne upr. in obrambe, obvezno soc. zavarov. 3.059 3.012 2 2 

M Izobraževanje 1 949 2.019 5 5 

N Zdravs tvo in socialno varstvo 3.164 3.352 6 6 
O Druge javne, skupne in osebne stor i tvene dejav. 30.323 32.167 54 64 

Ekstcr i tor ia lne organizaci je in združenja 5 5 

S K U P A J 1 4 0 . 2 0 0 1 4 5 . 6 8 0 6 2 1 6 7 8 

Vir Obdelani podatki AJPES-a, Javna objava letnih poročil, september 2005 
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ni Po p o d a t k i h iz l e tn ih po roč i l n a v a j a 
A J P E S za z a d n j i d a n le ta 2004 , d a j e v 
obč in i T r z i n d e l o v a l o 448 g o s p o d a r s k i h 
d r u ž b in 121 s a m o s t o j n i h p o d j e t n i k o v , 
vsi s k u p a j pa so z a p o s l o v a l i 4 .275 oseb . 
V navedeno število niso vkl jučene pravne 
osebe, ki niso delovale. 

Poslovanje slovenskih gospodar-
skih družb v letu 2003 in 2004 
Osnovni v i r informaci j o ekonomski de-
javnosti gospodarskih subjektov so pos-
lovni izidi gospodarskih družb. Poslovan-
je slovenskih gospodarskih družb v letu 
2004 je bi lo v primerjavi s predhodnim 
letom 2003 uspešnejše. Po podatkih 
U M A R so neto čisti dobiček izkazale lani 
vse regije razen Primorske. Najuspešnejša 
je bila Osrednjeslovenska regija, ki je 
ustvarila več kot polovico neto čistega 
dobička Sloveni je in je na prvem mestu 
tudi po številnih drugih kazalnikih. Pet 
slovenskih regij (Savinjska, Notranjsko -
kraška, Podravska, Spodnjeposavska in 
Zasavska regija) pa je kl jub pozit ivnemu 
poslovnemu izidu ustvarilo manjši neto 
čisti dobiček in s tem poslabšalo rezultate 
poslovanja, med nj imi najbolj Podravska. 

V pričakovanju novega zakona 
Predlog novega zakona o gospodarskih 
družbah (ZGD) predvideva novosti, ki bo-
do omogočale bol jše pogoje za delovanje 
gospodarskih družb in nj ihovo pri lagodi-
tev sodobnim trendom poslovanja. Uvaja 
evropsko delniško družbo, ki bo lahko na 
notranjem trgu Evropske unije poslovala 
brez omejitev. Zakon prinaša tudi pravne 
podlage za prilagoditev podjeti j na prev-
zem evra ter prenovo ureditve statusa 
samostojnega podjetnika (s.p.) in družbe z 
omejeno odgovornostjo (d.o.o.), kot tudi 
številne druge novosti. Predlagatelji zako-

Nekateri kazalniki uspešnosti poslovanja gospodarskih družb v letu 2004 so za občino 
Trzin v pr imerjavi z državnim povprečjem ali z Osrednjeslovensko regijo zelo ugodni. 
Tako j e na primer kazalnik dodane vrednosti na prebivalca močno presegal slovensko 
povprečje i n j e v občini T rz in znašal 7,504 mi l i jona tolarjev, v L U R 2.527 mil i jona, v 
Sloveni j i pa 1,564 mi l i jona tolarjev. Tudi investicijska aktivnost j e bila lani v občini 
Trzin nadpovprečna. Investici jski izdatki v sredstvih so zavzemaii naslednje deleže: v 
občin i Trzin 24,8 odstotka, v L U R 16,4 odstotka, v Sloveni j i pa 14,4 odstotka. Trzinske 
gospodarske družbe so bi le lani nadpovprečne tudi po kazalnikih poslovnega izida in 
gospodarnosti poslovanja (poslovni pr ihodki/poslovni odhodki) : v občini Trzin I 058 v 
LUR 1.044, v Sloveni j i pa 1,040. 

Manj ugoden je podatek o deležu dolga v vseh sredstvih, k i j e lani v občini Trz in znašal 
70,8 odstotka, v L U R 53,3 odstotka, v Sloveni j i pa 55.3 odstotka. Enako vel ja za dele/ 
kratkoročnih obveznosti v v i r ih sredstev, k i j e v občini Trz in lani znašal 54,1 odstotka, v 
L U R 30 odstotkov, v Sloveni j i pa 30,3 odstotka. 

na upajo, da bo zakon v parlamentu sprejet še 
letos, v veljavo pa naj bi stopil že prihodnje 
leto. 

Nova strategija EU za mala in 
srednje velika podjetja 
Letos spomladi j e evropski komisar za indu-
stri jo G u n t e r V e r h e u g e n napovedal, da bo 
Evropska komisi ja jeseni predstavila novo 
strategijo za srednja in mala podjetja. Osredo-
toči l i naj bi se na težave, s katerimi se spopa-
dajo ta podjetja, še posebno v času ustanav-
ljanja in rasti. Verheugen je tako v začetku 
letošnjega oktobra napovedal sveženj ukrepov 
za ureditev evropske industrijske baze. Ti za-
devajo razvoj evropske predelovalne industri-
je in urejanje pomoči podjetjem le v primerih, 
k jer razmere na trgu upravičujejo vladno pod-
poro strukturnim spremembam. Verheugen 
meni, da je dostop podjeti j do finančnih sred-
stev k l jučno vprašanje, povezano z rastjo ma-
l ih podjetij. Evropska komisi ja poudarja, da je 
eden glavnih problemov evropske industrije 
preslaba zaščita intelektualne lastnine podje-
ti j , predvsem v tuj ini. Drug velik problem je 
pomanjkanje sredstev za raziskave in razvoj. 
Evropa ni dovol j konkurenčna in ne pritegne 

GOSPODARSKI SUBJEKTI - PRAVNE OSEBE V OBČINI TRZIN 
p o d e j a v n o s t i h , na d a n 31 .03 .2005 (skupaj 678 pravnih oseb) 
Vir Obdelani podatk. AJPES-a. Javna objava letnih poročil, septercfcer 2005 

Trgovina, popravilo 
motornih vozil 

in izdelkov 
široke potrošnje 

35% 

Druge javne, 
skupne in osebne 

storitvene dejavnosti 
9% 

Poslovanje 
z nepremičnami, 

najem in poslovne 
storitve 

22% 

tol iko raziskovalcev kot Z D A in Japon-
ska, Kitajska in Indija pa postajata bolj 
pomembni lokacij i za vlaganja v nove 
raziskave in razvoj kot Evropa. 

Julija Logar 

Priznanje za 
Avto Debevc PE Trzin 

Uspehi v podjetjih - takšni in drugačni -
so odraz skupnega dela in organizacije 
dela ter izobraževanja ob delu. Servis 
Debevc v Trz inu deluje šele nekaj let, 
vendar je mlad kolektiv že prejel prvo 
priznanje v tekmovanju, ki ga organizira 
Porsche Slovenija za serviserje vozil 
znamke Audi . 

Osvojeno tretje mesto dokazuje nj ihovo 
usposobljenost na področju servisiranja 
vozil znamke Audi , seveda pa njihova 
usposobljenost velja tudi za vozila dru-
gih blagovnih znamk, ki j ih zastopa 
Porsche Slovenija. Vel iko veselje za do-
sežene uspehe so mladi mehaniki nare-
di l i tudi Matjažu Juvančiču, ki se vse od 
začetka trudi, da bi bile stranke dobro 
postrežene, nj ihovi jekleni konj ički pa 
pravočasno servisirani. 

Drago Juleršek Dadi 
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Predstavljamo vam č lane četrtnega odbora OIC Trzin 

Brane Lap, 
direktor podjetja Tesarstvo Lap 

udi Brane Lap j e eden t ist ih 
obrtn ikov in podjetnikov, k i so se v O IC 
Trz in prisel i l i med prv imi . »Zemlj išče v 
trzinski coni sem namreč kup i l že leta 
1986, tr i leta kasneje pa sem se v cono 
tudi dokončno preselil,« pravi in dodaja, 
da se je za aktivno delo v četrtnem odbo-
ru O IC odloč i l zato, ker je b i lo v t istem 
času v nastajajoči coni precej problemov, 
ki se j i h je b i lo treba sistematično lot i t i . 
Sodelovanje v četrtnem odboru pa ni b i lo 
edino, česar se je Brane Lap lot i l po svo-
jem pr ihodu v Trzin. Ker je ugotovi l , da 
trzinski športniki n imajo prostora, v kate-
rem bi se lahko zbiral i , j i m j e postavi l 
brunarico, pa tudi pri infrastrukturnih 
projektih je že ves čas zelo aktiven. 

Četrtni odbor bi moral imeti 
večje pristojnosti 
»Z dosedanjim razvojem občine sem kar 
zadovoljen, edino kar me moti , p a j e to, 
da še vedno nimamo povezovalne ceste 
med Mlakami in cono. Prvo pri ložnost, 
d a j o zgradimo, smo imel i že pred petnaj-
st imi leti, ker pa smo j o zamudi l i , se rea-
lizacija tega projekta vse bol j zapleta in 
odmika. Zato bi ob tej pr i ložnost i pozval 
občinsko upravo z županom na čelu, da v 
izgradnjo te ceste v lož i vse sile. Nekateri 
tej cesti nasprotujejo, vendar sem osebno 
prepričan, da tr i četrtine občanov izgrad-
njo te ceste podpira,« pravi Lap. 
Tud i z dosedanjim delom četrtnega odbo-
ra je zadovoljen, čeprav meni, da bi lah-
ko naredil tudi več, saj njegovi potencial i 

Izid knjige Mira Štebeta 
V t e h d n e h b o izšla k n j i g a n a š e g a s o o b č a n a , n o v i n a r j a in 
b i v š e g a u r e d n i k a O d s e v a M i r a Š t e b e t a . 
Knj igo z naslovom Preizkušnje bo izdala Založba Didakta iz 
Radovlj ice. Delo na neposreden način opisuje vrsto izjemnih 
dogodkov, ki so avtor ju tako ali drugače spremenili živl jenje: 
njegov padec med plezanjem v gorah 70 metrov v globino, zlom 
hrbtenice in av torjevo vračanje v svet ž iv ih in normalnih l judi, 
izgubo sluha med odpravo na Grenlandijo, doživl janje sveta 
brez zvoka in ponovno vključevanje v svet tistih, ki slišijo. Pre-
tresl j iv ' je tudi opis avtorjeve izgube petletnega sina. bolečine, 
razmišl janj in iskanj ob družinski tragediji, l/.id knjige je podpr-

la vrsta trzinskih podjeti j pa tudi posamezniki, med sponzorji pa sta tudi Občina Trzin in 
Planinsko društvo Onger Trzin. Kot poudarja av tor, j c knjiga pravzaprav trzinska, saj brez 
pomoči sponzorjev še ne bi prišla med bralce. Planinsko društvo Onger bo skupaj s Turis-
t ičnim društvom Trz in 2. d e c e m b r a o b 19. u r i v d v o r a n i M a r j a n c e R u č i g a j v Centru 
Ivana Hribarja tudi pr ipravi lo predstavitev knj ige /a vse Trzince. Torej vl judno vabljeni. 

Zoran Rink 

Brane Lap 

še zdaleč niso izkoriščeni. Da bi j i h lahko 
bol j učinkovi to izkoriščal, bi moral imeti če-
tr tni odbor po Lapovem mnenju večje pr i -
stojnosti, kot j i ima sedaj. Zahtevnih projek-
tov odboru tudi v prihodnje ne bo zmanjkalo. 
Med t ist imi, pr i katerih bo vloga odbora naj-
pomembnejša, j e Lap izpostavil izgradnjo 
vodnega zajetja na pobočju Dobena in izko-
riščanje te vode za tako imenovano tehnološ-
ko in požarno vodo. »Poleg tega bi med cono 
in Dobenom lahko uredi l i še en športni cen-
ter,« pravi Brane Lap in dodaja, da si v zad-
njem času precej prizadeva tudi zato, da bi za 
osnovnošolce, ki ž iv i jo v coni, do osnovne 
šole organiziral i prevoz s kombi jem. Čeprav 
tega projekta prebivalci cone zaenkrat še ne 
podpirajo posebej zavzeto, so njegove koristi 
na dlani - vožnja do šole in nazaj bi bila za 
majhne otroke vsekakor precej varnejša od 
hoje brez spremstva po prometno vse bol j 
obremenjeni coni. 

Besedilo in foto: Zoran Jereb 

STRELSKO 
DRUŠTVO TRZIN 

Ob vseh osvojenih lovorikah, medaljah 
in priznanj ih se A n d r e j P c r n e v teh 
dneh pribl ižuje novemu živl jenjskemu 
mejn iku. Le kdo bi verjel, da je za n j im 
70 mladostnih in več kot 40 zmagoslav-
nih tekmovalnih let? V vseh teh letih je 
osvoj i l skoraj vse, kar se lahko osvoj i v 
Slovenskem prostoru. Za n j im je prib-
l ižno 200 zmag, od tega 9 zmag na 
prvenstvih Slovenije v takratni el i tni 
druščini , še danes pa posega po najviš-
j i h uvrstitvah v veteranskih disciplinah. 

Legenda slovenskega strelskega športa, 
Andrej Perne, j e v tej športni panogi 
pusti l pečat, z n j im in njegovimi dosež-
ki p a j e strelsko društvo Trzin postalo 
prepoznavno po vsej Slovenij i . Zanj ni-
so štele le zmage, temveč rezultati, po-
nosno pa je spremljal časopisne članke 
in izrezal vse, kjer j c zasledil o dosež-
k ih iz Trzina. Mnog i znani slovenski 
strelci, k i j i h pot vodi preko Trzina, se 
ustavijo pred njegovo hišo in ga poz-
dravi jo, se z n j im pogovori jo in z vese-
l jem obujajo spomine. Mnogokrat tudi 
v društvu beseda nanese na nepozabne 
trenutke, k o j e s svojo osebnostjo na 
podobno pot želel usmerjati številne 
strelce društva. Res nas j e vel iko kreni-
lo po podobni poti, še zdaleč pa ne isto, 
tako uspešno, s tako prefinjenim občut-
kom do zastavljenih ci l jev. Šele v zad-
n j ih letih, k o j e razvoj prinesel svoje, so 
elektronske meritve na njegovih učen-
cih pokazale, da je Andrej razvil svoj 
zmagovi t i slog streljanja. Slog, ki ga da-
nes z mnogo sodobnejšo opremo sicer 
ne priporočajo, j e b i l takrat zmagovit in 
ostalim nedoseglj iv. Nedoseglj iv v smi-
slu izvajanja, rutinskega poigravanja ob 
lov l jen ju idealnega trenutka, katerega 
rad s prel ivanjem barv nanese tudi na 
platno. 

Vedno znova bomo ugotovi l i , d a j e An-
drej Perne neprecenlj ivi umetnik. 
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Trzinska podjetja (8): Helpy d.o.o. 

Pomoč na domu lahko starejšim in bolnim zelo 
izboljša kakovost življenja 

Tokrat izpolnjujem obljubo iz oktobrskega Odseva in vam predstavljam 
dejavnost podjetju Helpy d.o.o.. Njihova dejavnost - še posebej to velja za 
socialni servis ali po domače pomoč na domu -je za koga morda še malce 
neobičajna, vendar se podjetjem s socialno dejavnostjo obeta lepa prihod-
nost. V prihodnje si bomo morali namreč večino socialne pomoči kupiti na 
trgu, pri podjetjih, kakršno je Helpy. Zato je prav, da se seznanimo, kaj vse 
nam takšna podjetja ponujajo in kako delujejo. 

Socia ln i servis sicer n i edina dejavnost 
pod je t ja He lpy , vendar j e z a n i m i v a za ve l i -
ko Števi lo bo ln ih in starejših oseb, zato sva 
j o z U r š o Č e r č e k , v o d j o soc ia lnega serv i -
sa, malce podrobne je predstavi la. Podje t je 
j c pred pe tna js t im i leti us tanov i l n jen oče 
J u r i j Č e r č e k , n j i h o v a prvo tna de javnost 
p a j e b i la dostava hrane na dom. Danes j c 
de javnost pod je t ja razdel jena v dve ve j i , 
p r vo predstav l ja uvoz in prodaja med i c i n -
sk ih p r i p o m o č k o v za osebe z i nkon t inen -
co, pos tmas tek tomi jo al i p re ležan inami . 
Po leg tega ima jo v ponudb i tud i ve l i ko 
d rug ih i zde l kov za nego starejših in bo ln ih 
oseb - od negovalne kozmet i ke , rokav ic , 
pralnega programa, u r i nsk ih v rečk pa vse 
do p r i p o m o č k o v za t reni ranje miš ičnega 
dna. K e r so pogodben i dobav i te l j Zavoda 
za zdravst -veno zavarovan je S loven i je 
( Z Z Z S ) , vam določene med ic inske izdelke 
izdajo tud i na naroč i ln i co Z Z Z S . 
Pred pet imi let i pa so se l o t i l i šc ene dejav-
nost i - soc ia lnega servisa. Slednjega ne 
predstavl ja samo dostava kosi l na domu , 
ampak tud i š tev i lne d ruge ob l i ke pomoč i , 
k i so bo l j p reg ledno navedene posebej. 
G lede dostave kos i l j e Urša Čerček pove-
dala, da tu ne gre za k las ično naročanje 
hrane po te le fonu vsak dan posebei, ampak 
se m o r a j o naročn ik i 7 n j i m i vnapre j dogo-
vo r i t i , kako pogosto že l i jo , da j i m dostav-
l ja jo hrano (vsak dan, samo med tednom, 
enkrat tedensko. . . ) , t ud i i zb i ra kos i l j e 
omejena, saj h rano p r i p rav - l j a j o v enem 
izmed l j ub l j ansk ih d o m o v za starejše 
občane in j e p r i l ago jena pot rebam starejših 
oseb. K l j u b temu j e m o ž n o izb i rat i m e d 
nadstandardním, navadn im in d i e t n i m kos i -
l o m (s ladkorna, že lodčna in žo lčna d ieta) , 
cene kos i l pa se g ib l j e j o m e d 1.500 in 
1.600 to lar j i . Osta lo ponudbo pomoč i na 
d o m u v pod je t ju razv i ja jo in dopo ln ju je jo 
ves čas in j o tako pr i laga ja jo spremin ja jo -
č i m se pot rebam oskrbovancev . V k o l i k o r 
oskrbovanc i po t rebu je jo še kakšno drugač-
no pomoč , j i m nu -d i j o t ud i to, če pa tega 
nc more jo izvest i , j i m po išče jo koga, k i to 
l ahko izvede. Enostavnejše ob l i ke p o m o č i 
na d o m u (na p r imer l i kan je , d ružen je , na-
kupovanje , dostava k o s i l . . . ) i zva ja jo za-
nes l j iv i š tudent i i n š tudentke, zahtevnejše 

Urša Čerček : »Socialn i servis oz i roma pomoč 
na domu je dejavnost, s katero poskušamo ose-
bam pomagat i , da svoje tret je ž iv l jen jsko ob-
dobje kakovostno prež iv i jo v domačem oko l j u « 
Foto: Zoran Jereb 

ob l i ke osebne h ig iene pa med ic inske sestre. 
» K e r naše s tor i tve več inoma niso subvenc ion i -
rane s strani obč in , so n e k o l i k o dražje, zato os-
k rbovanc i ob iča jno naročajo zgo l j na jnu jne jšo 
pomoč , vendar sc povpraševanje k l j u b temu 
ves čas povečuje ,« p rav i Urša Čerček. 

N a k u p o v a n j e p o m o č i na d o m u se b o m o 
m o r a l i k m a l u n a v a d i t i 
V nas ledn j ih let ih in deset le t j ih nam d ržava 
zaradi neugodn ih demogra fsk ih t rendov ne bo 
mog la več nud i t i t o l i ko soc ia ln ih ugodnost i , 
kot nam j ih j e dos le j , ampak si b o m o mora l i 
vse več tov rs tn ih stor i tev kupova t i na t rgu, pr i 
podjet j ih , kakršno j e tud i He lpy . Za to ne pre-
seneča, da se tud i na področ ju izva janja pomo-
či na d o m u po jav l j a vedno več konkurence 
o z i r o m a podje t i j , k i v tem v i d i j o možnost za-
s lužka. »Na pod roč j u dostave kos i l konkuren-
ce zaenkrat še n i ve l i ko , ker je za op rav l j an je 
te de javnost i pot rebno tud i posebno dovo l j en je 
M in i s t r s t va za delo, d ruž ino in soc ia lne zade-
ve ter vp is v register. Pri i zva jan ju d rug ih ob-
l i k pomoč i na d o m u pa j e konku rence nekaj 
več, vendar večina izva ja lcev oprav l ja samo 
določene o b l i k e pomoč i . K o n k u r e n c e se zato 
še ne b o j i m o , saj tud i mi nameravamo postat i 
koncesionar , to pa bo ceno naših stor i tev 
n e k o l i k o zn iža lo . Vendar bo po drug i strani 
moreb i tna uvedba enotne davčne s topn je tud i 

p o m o č na d o m u prav go tovo podraž i la , saj 
se za dostavo kos i la in pomoč pr i osebni 
h ig ien i t renutno davka ne p lačuje,« opo-
zar ja sogovorn ica . 
N a d a l j n j i razvo j podjet ja na področ ju izva-
j an j a soc ia lnega servisa bo odvisen pred-
vsem od tega. za k o l i k o oskrbovancev bo 
pod je t je skrbe lo . »Ke r si bomo pr izadeva l i 
za prevzem konces i j , se na to v l o g o orga-
n izac i j sko že p r i p rav l j amo , pa tud i pr i na-
j e m a n j u dodatnega kadra ne p r i čaku jemo 
posebnih težav, saj j e zanimanja za tovrst-
no de lo dovo l j , « prav i Urša Čerček, vod ja 
socialnega servisa »He lpy« . 

Z o r a n Jereb 

O b l i k e p o m o č i n a d o m u 

P o d j e t j e H e l p y v o k v i r u svo j ega soc i -
a l n e g a se rv i sa o s k r b o v a n c e m n u d i 

n a s l e d n j e s t o r i t v e : 

• p r i n a š a n j e p r i p r a v l j e n i h o b r o k o v 
( n a v a d n a in nads tanda rdna kos i l a , 
k o s i l a za osebe z r a z n i m i d i e t a m i ) , 

• n a k u p in p r i n a š a n j e ž i v i l in d r u g i h 
p o t r e b š č i n , 

• p o m o č p r i v z d r ž e v a n j u osebne h i g i -
ene, m a s a ž o , p e d i k ú r o in f r i ze rske 
s t o r i t v e na d o m u , 

• p o m o č p r i d o m a č i h o p r a v i l i h ( p ran -
j e in l i k a n j e , č i š čen je s tanovan ja , 
v z d r ž e v a n j e vr ta in o k o l i c e s tano-
van ja . nega h i š n i h ž i v a l i , h i šna po-
p r a v i l a in m a n j š a v z d r ž e v a l n a de la . 
p r i p r a v a na k u r i l n o sezono , d e k o r i -
r a n j e s t a n o v a n j . . . ) . 
d r u ž a b n e s t i ke ( s p r e m s t v a , p o g o v o -
r i , d o p i s n o g l a s i l o , s rečan ja in i z le t i 
za p o g o d b e n e o s k r b o v a n c e ) . 
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Izjava za javnost - drugič 
Glede na dogajanje v občinskem svetu Občine Trzin 
in na način poročanja v občinskem glasilu Odsev, se 
moram tako kot konec leta 1999 ponovno javno 
odzvati. 
Izjavo podajam predvsem v zvezi z že dolgo načrtovano gradnjo po-
vezovalne ceste med naseljem Mlake in OIC Trzin. Poudariti žel im, 
da se za povezavo naselja Mlake in OIC Trz in zavzemam že ves čas 
svojega delovanja v občinskem svetu. Zavzemam se za povezovalno 
cesto, namenjeno kolesarjem in pešcem, ne pa za še eno vzporedno 
cesto za motorni promet. Takšna vzporedna cesta bi namreč zelo po-
slabšala kvaliteto živl jenja stanovalcev Kidr ičeve ulice (predvsem 
del, ki je vzporeden z magistralno cesto M10) in poslabšala promet-
no varnost v naselju Mlake, saj bi sc promet po tej ul ici povečal kar 
za nekajkrat, na kar nas opozarjajo jutranj i zastoji na magistralni ces-
ti M10 (med Petrolom in križiščem za OIC). Vel ik del tega prometa 
bi se ob izgradnji povezovalne ceste (takšne, kot j e predvidena) 
zanesljivo preusmeril na povezovalno ccsto. To bi uporabljali tudi 
vozniki, ki so namenjeni v OIC iz smeri Ljubl jana, saj mnogi že 
sedaj na križišču za naselje Mlake obrnejo in uporabijo uvoz v OIC 
pri Petrolu. Posredno bi se zanesljivo zelo povečal promet tudi na 
Ljubljanski cesti. V zvezi s tem sem na seji občinskega sveta 9. maja 
2005 pozval občinsko upravo, da naroči študijo dodatne obremenit-
ve Kidr ičeve ulice v primeru izgradnje povezovalne ceste v sedaj 
predvideni obl ik i . Do sedaj nisem prejel ne študije ne odgovora, da 
je študija v delu. 

V zadnji številki Odseva je urednik napisal, da m i j e g.Peršak na se-
j i dokazal, da je Občina Trz in dolžna na podlagi Zakona o javnih 
cestah ob magistralni cesti M10 zgraditi servisno cesto - povezoval-
no cesto. To pa ni res, saj je g.Peršak na tej seji samo d o k a z a l , da je 
za dosego svojih ci l jev (tudi privatnih, saj ima njegova žena na 
Blatnici v OIC Trz in poslovne prostore) pripravljen občinski svet 
zavajati (mu lagati). Zakon o javn ih cestah namreč ne vsebuje nobe-
nih določi l o obveznosti gradnje služnostnih cest ob štiripasovnicah. 
Žel im pa bolj podrobno predstaviti dogajanje, na podlagi katerega je 
urednik naredil svoj zaključek. G. Peršaku sem že na 30.seji občin-
skega sveta, 13. jun i ja 2005, zastavil svetniško vprašanje oziroma 
pobudo, da se mi predloži dokumentacija, iz katere bo razvidno, da 
je občina Trzin res dolžna zgraditi povezovalno cesto v takšni obl i -
ki, kot jo zagovarja on. Z odgovorom nisem bil zadovoljen, saj sem 
prejel samo fotokopi jo odlokov, katere sta sprejela občinska sveta 
Domžal in Trzina, g.Peršak pa je stalno trdi l , d a j e občina to dolžna 
narediti na podlagi državne zakonodaje. Na naslednji seji sem g. 
Peršaka še enkrat pozval, da mi pove, na podlagi katerega zakona in 
konkretno katerega člena je občina dolžna zgraditi povezovalno 
cesto. Na to mi je na seji odgovori l , da j e to Zakon o javn ih cestah 
in naj si ga kar sam preberem. To sem tudi storil in ugotovil, da to 
ne drži. 

Na seji komisi je za mandatna vprašanja, vol i tve in imenovanja obči-
ne Trzin sem zato dne 29. septembra 2005 g. Peršaku predlagal, da 
skliče neke vrste delovni sestanek, na katerem bi skupaj s strokov-
njaki iz naše občinske uprave preučil i situacijo v zvezi s povezoval-
no ccsto, pregledali vso dokumentaci jo in poizkušali poiskati nekak-
šen kompromis, s katerim bi bi l i lahko zadovoljni tako stanovalci 
Kidričeve ulice, lastniki hiš brez urejenega dostopa ob magistralni 
cesti M10, kot uporabniki, ki res potrebujejo služnostno cesto (voz-
niki traktorjev). G. Peršak j e tak sestanek odločno odkloni l , ter mi 
vehementno dejal, da naj sprožim postopek za spremembo odloka o 
zazidalnem načrtu T12. Potem naj prepričam svetnike, da naredimo 
spremembo in se pri tem prisotnim še enkrat grdo zlagal z izjavo, da 
bi morala občina Trzin zaradi take spremembe plačati nekaj sto m i l i -
jonov pogodbene kazni zaradi kršitve pogodbe (misl im da z DDC). 
Pri tem moram povedati, da občina Ljubl jana ob svojem delu ma-
gistralne ceste M 1 0 (Dobrave - Črnuče) kompletne servisne ceste ni 
zgradila. Seveda je pri odločanju občinskega sveta računal na svoje 

svetnike in na svetnika dveh strank (LDS in SD), ki ga slepo in 
dostikrat brez lastnega razmisleka podpirajo. 
G. Peršak, izkušen pol i t ik , pred leti neuspeli kandidat za predsed-
nika države, svetnik v državnem svetu ter član v raznih društvih, 
odborih in iniciativah, za Trz in prav gotovo naredi vel iko tudi 
dobrih stvari, za kar pa j e seveda tudi dobro plačan. Naredil pa bi 
lahko še vel iko več, saj sc po mojem mnenju dostikrat izkaže kot 
zelo slab gospodar, kar pa se na zunaj ne v id i , saj je Trzin bogata 
občina in z relativno zelo vel ik im proračunom ni tako težko skriti 
njegovih napak. Za primer, ko bi te napake lahko prišle v javnost, 
pa poskrbi z obvladovanjem za sedaj edinega trzinskega medija, 
Odseva. Po odstopu g. Štebeta je s svoj im glasovalnim strojem 
poskrbel, da je urednik Odseva postal nekdo (iz Kamnika), ki je 
predvsem odvisen od informaci j, ki mu j i h sam posreduje. S tem 
imenovanjem so tudi onemogočil i kontinuiteto Odseva kot res 
trzinskega glasila, saj g a j e bila pripravljena vodit i mlada, do tedaj 
zelo aktivna novinarka Odseva, Mateja Erčul j . G. Peršak bo tudi, 
kot vse kaže, poskrbel za primerno nagrado urednika, saj v pred-
logu proračuna predlaga, da se sedaj zelo zviša zaslužek urednika 
za njegovo urednikovanje (neto 110.000,00 tolarjev) in njegov 
zaslužek pri pisanju člankov (poveča za 39 odstotkov). 
Izjavo zakl jučujem z obl jubo, da bomo skupaj z ostalimi svetniki 
Liste za zeleni Trzin, njenimi predstavniki v delovnih telesih ob-
činskega sveta in ostal imi podporniki poskušali narediti vse, da 
bomo zaščitil i dosedanjo kvaliteto živl jenja prebivalcev Trzina in 
delali na njenem izboljšanju, ne pa slabšanju. 

Romeo Podlogar, 
občinski svetnik. Lista za zeleni Trzin 

Pojasnilo urednika 
G o s p o d R o m e o P o d l o g a r j e p r v o » I z j a v o za j a v n o s t « 
pred lož i l že za o b j a v o v o k t o b r s k i š tevi lki Odseva . K e r so 
bile v p r e d l o ž e n e m besed i lu z a p i s a n e n e k a t e r e t rd i tve , ki 
so n e s p o r n o ža l j ive in bi l a h k o pos ta le tudi p r e d m e t sod-
nih p o s t o p k o v , kot u r e d n i k v s k l a d u s p r v i m o d s t a v k o m 
17. č lena O d l o k a o z a g o t a v l j a n j u o b v e š č a n j a j avnos t i o 
de lu O b č i n e T r z i n in glasi lu o b č i n e T rz in » I z j a v e . . . « 
n isem želel ob j av i t i in sem o tent t ud i obvest i l a v t o r j a . 
G o s p o d P o d l o g a r j e p o t e m i z j avo m a l e n k o s t sp remen i l in 
t a k š n o d a n e s t ud i o b j a v l j a m . 

Ker njegovo besedilo, po moj i oceni, še vedno vsebuje žaljive oz-
nake in trditve, ki bi lahko postale predmet sporov na sodišču, 
moram poudariti, da prispevek nikakor ne odraža stališč Odseva. 
Za pojasnila o posameznih spornih trditvah pa sem zaprosil župa-
na, ki je v tem primeru izpostavljen, po mojem mnenju, neuteme-
ljenim oči tkom in ne kr i t ik i v pravem pomenu besede. 

Povzetek županovih pojasnil: 
1. Zakon o javnih cestah po razumevanju župana vsaj v 14., 32., 

33., 44., 45., 54. in 69. členu (ali v posameznih točkah teh 
členov) govori o pogojih, ki j i h je potrebno zagotovili v zvezi 
z javn imi cestami in prometom na tak način, da predpostavlja 
ali zahteva vzporedne lokalne in državne prometnice (višj ih 
kategorij), saj drugače ni mogoče zagotoviti odvijanja prometa 
za vse uporabnike cest na zakonit način. V skladu s tem in ob 
upoštevan ju Zakona o urejanju naselij j e Občina Domžale v 
sodelovanju z Direkci jo Republike Slovenije za ceste sprejela 
lokacijski načrt, ki neizpodbitno zahteva izgradnjo vzporedne, 
vsaj 4 m široke cesle med Mlakami in OIC Trzin, pri čemer je 
bi lo očitno upoštevano, da je bil že sprejet zazidalni načrt za 
območje T 12, s katerim je bila načrtovana ulična povezava 
med Mlakami in OIC. K o j e tedanji občinski svet občine Dom-
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žale spre jemal zaz ida ln i načrt za o b m o č j e T 12, j e sedanj i žu-
pan obč ine Trz in g lasova l p ro t i tedaj pred lagani var ian t i ceste 
m e d M l a k a m i in O I C . V sk ladu z nače lom lega lnost i p a j e pre-
pr ičan , da j e tedan jo in z l o k a c i j s k i m nač r tom za t. i . »š t i r ipa-
sovn ico« po t r j eno o d l o č i t e v po t rebno spoštovat i . T o l i k o bo l j , 
ker se j c obč ina D o m ž a l e kasneje zavezala k t emu z ust rezno 
pogodbo z D i r e k c i j o R e p u b l i k e S loven i j e za ceste in naposled 
j e k o t pravna naslednica tedanje obč ine D o m ž a l e te vrste po-
g o d b o podp isa la tud i obč ina T rz in . 

2. K a r zadeva t rd i tve , da župan vzt ra ja pr i g radn j i povezova lne 
u l i ce m e d M l a k a m i in O I C iz p r i v a t n i h raz logov , ker i m a v 
O I C Trz in tud i n jegova žena pos lovne prostore, j e županovo 
stal išče, d a j e on samo o m e n i l , da i m a to i zkušn jo , da mora na 
vsak de lovn i dan, včas ih tud i š t i r i k ra t , p revoz i t i več ko t 2 k m , 
čeprav gre v resn ic i za razda l j o 600 al i 700 m , in da j e takšne 
vrste i lus t rac i jo povsem neu teme l jeno uporab i t i ko t dokaz za 
tezo o ko rup tnos t i a l i z l o rab l j an ju po loža ja . 

3. V zvez i z o č i t k i o ravnan ju obč inskega sveta o b i m e n o v a n j u 
u redn ika Odseva župan opozar ja , da j e obč insk i svet sprejel 
o d l o k , ki do loča k r i te r i j e za imenovan je g lavnega in odgovo r -
nega uredn ika Odseva, d a j e b i l sk ladno s tem izpe l jan j a v n i 
razpis, po tem pa so posamezn i sve tn i k i zahteva l i , naj obč insk i 
svet imenu je u redn ika v naspro t ju s k r i t e r i j i , k i s o j i h spre je l i 
le nekaj mesecev p red tem. 

T o l i k o v po jasn i lo ; o vsem d r u g e m pa naj p reso ja jo b ra lc i Odseva 
sami. V k o l i k o r b i gospod Pod logar al i k d o r k o l i d rug v nadal jeva-
n ju zahteval o b j a v o i z jav al i stal išč, k i b i b i la enako ža l j i va a l i 
sporna z v i d i k a d o l o č b 17. č lena navedenega od loka , p r i spevk i ne 
bodo ob jav l j en i . 

Da pa m i ne bi kdo oč i ta l , da »naknadno sp rem in jam prav i la igre«, 
vas obveščam, da sem neob jav l jan je ž a l j i v i h p isem napovedal že 
v svo j i p r i j a v i na razpis za uredn ika Odseva, pa tedaj čez to n i b i l o 
noben ih p r i pomb . 

Zoran Jereb, urednik 

Razmišljanje ob pismu občinskega 
svetnika Romea Podlogarja 
Prav j e , g. sve tn ik , da i n f o rm i ra te kra jane in j i h seznanjate s svo-
j i m i s ta l išč i , saj ste b i l i v ta namen tud i i zvo l j en i . Venda r se mi 
o b p reb i ran ju vašega p isma, k i sem ga dob i l v nab i ra ln i ku , pos-
tavl ja vprašanje, a l i so vaša stal išča s t rokovno res utemel jena, 
podpr ta in resnična. Sam sem že vrs to let ak t i ven občan. Doka j 
d o b r o poznam obč insko p rob lema t i ko , i m a m jasno i zob l i kovano 
stal išče, k i pa n i nu jno , d a j e sp re j em l j i vo za vse ostale kra jane 
in da se z n j i m i t ud i s t r in ja jo . M o r a m pr izna t i , da tega n i t i ne 
p r i čaku jem. M e pa čud i , da v i ko t obč insk i sve tn ik ne dopuščate 
možnos t i do lastnega m iš l j en ja tako ko legov sve tn i kov ko t osta-
l i h k ra janov . N e m o r e m m i m o dejs tva, da j e skup ina sve tn ikov 
L is te za ze len i Trz in zelo daleč od o b l j u b občanom v p r e d v o l i l -
nem obdob ju , da ne rečem, da n i n i koga r n i k o l i i z vaše l iste opa-
z i t i na š tev i ln ih na j raz l i čne jš ih o b č i n s k i h p r i red i t vah , k j e r s e j e 
možno neposredno povezova t i s k ra jan i , n j i h o v i m i p r o b l e m i , 
že l jami in p red log i , vse v smis lu izbo l jšan ja kva l i te te n j ihovega 
oz . našega ž i v l j e n j a v k ra ju . Ž a l ste ze lo daleč o d dan ih ob l j ub , 
zato r a z u m e m in p o j m u j e m vaše p i smo ko t začetek p redvo l i l ne 
rek lame za p r iha ja joče vo l i t ve . 

D a pa č lanek, po l n ž a l j i v k na račun župana i n nekater ih sve tn i -
kov , n i b i l o b j a v l j e n v Odsevu , m e n i m , d a j e u redn ik suvereno 
presodi l , da n jegova vseb ina ne sodi v o k v i r »prosve t l jevan ja« 
občanov . 

T rz in , 5. november 2005 
Zoran Rink 
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Spominska komemoracija ob dnevu mrtvih 
V petek, 28. oktobra , je O O Z B Trz in pri spomeniku ob O Š 
Trzin pripravi la kra tko slovesnost v spomin padlim v NOB 
» Z b r a l i smo se, da s svečami i n c v e t j e m počas t imo spom in na vse 
p rem inu le borce, ta lce in ak t i v i s te N O B , k i so se v hud ih t renutk ih 
okupac i j e , nas i l ja , te ror iz i ran ja in presel jevanja naših l jud i z orož-
j e m upr l i t e m n i m s i lam faš izma in nac izma. Ž r t v e pa n iso bi le za-
man , saj sta b i l i uporna zavest in že l ja po svobod i naših l j ud i tako 
močn i , da sta p r i pe l j a l i do zmage nad faš izmom. Mednarodna 
ant inac is t ična koa l i c i j a j e hero jsk i drž i naših par t izansk ih enot iz 
N O B pr izna la ve l i k pr ispevek k un i čen ju okupa to r j a in n jegov ih 
pomagačev . Letos skupaj z mednarodno skupnost jo zavezn išk ih 
si l p raznu jemo 60. ob le tn ico zmage nad f a š i z m o m i n nac i zmom, 
kar j e v e l i k o zgodov insko dejan je. T o pa zavezuje naše gencrac i je 
k spoš tovan ju vseh žr tev in 
p o m n i k o v na te dogodke , tako 
p o m e m b n e za ce lo tno č lovešt -
vo. V s a k o oma lovaževan je te-
ga boja a l i sk run jen je obe lež i j 
j e d o k a z nestrpnost i in sovrašt-
va, zato p r i čaku jemo strpnost 
i n m i r o l j u b n o sož i t je ter razu-
mevan je , saj le to vod i k oseb-
n i sreči posamezn ika in ce lo tne 
družbe. O b tej p r i l ožnos t i pa se 
seveda s p o m i n j a m o tud i vseh 
žr tev naše osamosvo j i t ve ,« j e v 
s lavnostnem nagovoru de ja l 
M a r t i n P l a n k o , č lan O O Z B 
T rz in . 

Besedi lo in foto: Zoran Jereb 
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Gasilska avtolestev za reševanje iz 
višjih nadstropij 

Občina Domžale je bila skupaj s Centrom požarne varnosti (CP V) Domžale, ki 
v okviru podjetja Helios opravlja javno gasilsko službo na območju občine 
Domžale in sosednjih občin, kot najbolj ogrožena občina že v letih 1999 in 2002 
pobudnica za sofinanciranje nakupa gasilske avtolestve, vendar ji kljub velikim 
prizadevanjem ni uspelo zagotoviti sofinanciranja lestve s strani občin in indus-
trije ter drugih zainteresiranih z območja, ki ga pokriva CPVDomžale. 

Glede na to, d a j e b i lo število gasilskih 
intervencij, v katerih bi potreboval i gasil-
sko avtolestev, vedno večje, se je vodst-
vo občine Domžale v začetku letošnjega 
leta odloči lo, da akt ivnost i nadaljuje in k 
soinvestiranju ponovno povabi sosednje 
občine in večja podjetja, k i bi v pr imeru 
požarov ter drugih nesreč tako lestev 
potrebovala. 
Po pr idobi tv i donatorjev j e občina Dom-
žale jun i ja izvedla razpis in v avgustu 
podpisala pogodbo z najugodnejšim po-
nudnikom ter tako kupi la gasilsko avto-
lestev, s katero bo gasilska služba lahko 
izvajala reševanje l judi tudi iz v isok ih 
stavb, omogoča pa tudi gašenje večj ih 
požarov v industr i j i . Lestev j e visoka 33 
metrov, gasilci pa bodo z njeno pomočjo 
lahko dosegli do vrha vseh stavb na ob-
močju občine Domžale in drugih občin, 
k i lestev sofinancirajo (Trz in , Lukovica 
in Moravče). Z njo j e omogočeno varnej-
še in učinkovitejše gašenje več j ih poža-

rov v industr i j i in urbanem okol ju. Ob tem 
naj povemo še to, da se avtolestev, ki je bila 
sprva namenjena le reševanju l judi , z moder-
nizaci jo in dopoln i tv i jo opreme primerna 
tudi za gašenje požarov, uporablja lahko tudi 
kot razsvetljevalni steber, dvižna ploščad, 
kot avtodvigalo in najbrž še v katere druge 
namene. Gasilska avtolestevje zelo mobi lna 
in okretna ter omogoča reševanje v ozkih 
ulicah in tudi med parkiranimi avtomobi l i , 
upravljanje z njo je izredno enostavno in hi t-
ro, izurjena posadka pa lahko z reševanjem 
oziroma gašenjem prične že 45 sekund po 
pr ihodu na kraj dogodka. Nosi lnost košare 
znaša 280 ki logramov, kar omogoča hkratno 
reševanje treh oseb, lestev p a j e mogoče 
uporabljati tudi v dolžino - v primeru potrebe 
posredovanja pri gašenju, k o j e onemogoče-
no posredovanje od bl izu. Zagotovl jeno j e 
dvojno varovanje, avtolestev ima tudi svoj 
agregat, za potrebe reševanja pa tudi nosila 
in vso potrebno dihalno tehniko. Voz i lo bo z 
lestvijo lahko hitro in neovirano pristopi lo v 

neposredno bl iž ino vi-
sokih in gosto postav-
l jenih stanovanjskih, 
poslovnih in industr i j -
skih objektov. 
V oktobru j e bi lo op-
ravljeno že tudi izobra-
ževanje in usposabljan-
je enote CPV Domža-
le. Po uspešno zakl ju-
čenem usposabljanju in 
po uspešno izvedeni 
zaščitno - reševalni 
vaj i »Domžale 2005« 
j e županja občine 
Domžale C v e t a Z a l o -
k a r O r a ž e m 22. ok-
tobra gasilsko avtoles-
tev CPV Domžale pre-
dala v uporabo. 

Vera Vojska 

Med donatorji tudi občina Trzin in trzinska podjetja 

Za novo gasilsko pridobitev so iz občine Trzin prispevali: O b č i n a T r z i n , G r a d a l i s 
u p r a v l j a n j e d.o.o., P e k a r n a P e č j a k d.o.o. . T i s k a r n a O z i m e k - An ton O z i m e k s.p., 
S i m p s ' S d.o.o.. M A A R d . o . o . , I M S A D I T O I L d.o.o., A n n i d.o.o., B A L O H I n t e r n a t i ona l 
d.o.o., Pe r i t eks d.o.o., Č i s toča d.o.o. . Ka lce r d.o.o. in AS Domža le Moto C e n t e r d.o.o. 

Zaščita in reševanje 
v Mariboru 

Med 13. in 15. oktobrom so v Mariboru 
potekali dnevi zaščite in reševanja, na 
katerih so izdelovalci predstavljali iz-
delke, k i j i h lahko sile zaščite in reše-
vanja uporabi jo pri različnih naravnih 
in drugih nesrečah. 
Da pa bi j i h lahko s pr idom uporabljal i , 
so enote udeleženke in društva prikaza-
la svojo opremo in veščine za reševan-
je . Med n j imi so b i l i tudi prizadevni ja-
mar j i iz Domžal , s katerimi sodelujeta 
dva naša krajana, ki sta vključena v 
enoto za tehnično reševanje v c iv i ln i 
zaščiti občine Trz in. Vzporedno z raz-
stavo so bi l i organizirani posveti in pre-
davanje na temo: 

varstva pred utopitvami, 
kako se spoprijeti s stresom v izred-
nih stanjih ter 
urejanje in vzdrževanje voda kot 
zaščita pred v isok imi vodami Drave 
in njenih pr i tokov. 

Enega izmed posvetov sem se, kot po-
vel jn ik C Z naše občine, udeležil tudi 
sam. Škoda, da te možnosti seznanjanja 
z novostmi ni imelo večje število zain-
teresiranih občanov Trzina, k i so ne-
posredno vkl jučeni v sistem civi lne 
zaščite. 

Z a t o že o b t e j p r i l i k i o b v e š č a m , d a 
b o v m e s e c u f e b r u a r j u p r i h o d n j e leto 
o r g a n i z i r a n a o k r o g l a m i z a na t e m o 
» Z a š č i t a in r e š e v a n j e d a n e s « . T a k r a t 
s t e v a b l j e n i vs i , k i vas to p o d r o č j e 
z a n i m a . 

Zoran Rink 

Miklavževanje v 
dvorani KUD-a 
Franca Kotarja 
Več o prireditvi na strani 26 
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Začasno zavarovanje naravnih vrednot v občini Trzin 
M a r c a letos je O b č i n a T r z i n pros i la Z R S V N O E . K r a n j za pos-
r e d o v a n j e s t r o k o v n i h osnov za p r i p r a v o od loka o z a č a s n e m za-
v a r o v a n j u loka ln ih n a r a v n i h v r e d n o t . Po ogledu t e r e n a in pre-
učitvi raz l ičnih možnost i smo na zavodu p r ip rav i l i s t r o k o v n e 
osnove za z a č a s n o z a v a r o v a n j e novo p r e d l a g a n e n a r a v n e vred-
note ras t išča lepega čevel jca ( C y p r i p e d i u m catceolu) v T rz inu , 
s t r o k o v n e osnove za z a v a r o v a n j e ras t i šča okrog lo l i s tne ros ike 
(.Drosera rotundifolia) v M l a k a h pr i T r z i n u te r s t r o k o v n e osnove 
za povečan je in začasno z a v a r o v a n j e ras t i šča močv i r ske logar ice 
(FritUlaria maleagris) pr i D r a g o m l j u . 
V nadaljevanju vam bom predstavila nekaj osnovnih značilnosti 
rastlin in rastišč, za katere predlagamo najprej začasno zavarovanje, 
kasneje pa tudi zavarovanje z odlokom. 

R a s t i š č e l e p e g a č e v e l j c a 
Lepi čeveljc je 20 do 60 (80) cm visoka zelnata trajnica s podzemno 
vodoravno koreniko, iz katere navadno požene eno samo steblo. Na 
steblu je nameščeno socvetje z 1-2 (4) cvetovi. Cvetovi so pri lepem 
čeveljcu največji med evropskimi orhidejami, z vsaj 3,5 cm dolgimi 
posameznimi cvetnimi listi. Medena usna je živo rumena, razločno 
vrečasto oblikovana. Preostali listi cvctnega odevala so rdečerjavi, 
suličasti, zelo postopno zoženi v dolgo konico. Neredko so razvili ' le 
vegetativni nadzemni poganjki brez cvetov. Cveti od konca maja do 
konca juni ja (začetek jul i ja), plodovi dozorijo približno štiri mesece 
po oprašitvi. Vsebujejo veliko število drobnih semen, ki se širijo z 
vetrom. Opraševalci so samice kožokrilcev (predvsem peščene če-
bele Andrena spp.). Medena usna deluje kot cvetna past, ki omogoča 
žuželki izhod le po dveh poteh mimo prašnika in brazde. Oprašitev 
je izključno alogamna (tujeprašna). Živl jenjska doba posamezne 
rastline je tudi preko dvajset let, prvih šesl do deset let pa živi miko-
troťno na račun simbiontskih gliv. Lepi čeveljc uspeva v svetlih 
gozdovih in na robovih gozdov v montanskem pasu na zračnih tleh 
in na karbonatni podlagi. V Sloveniji uspeva največkrat v bukovih 
in mešanih (bukev, jelka, smreka, macesen) gozdovih v gorskem in 
predgorskem svetu. Rastišče lepega čeveljca pri Trzinu utegne biti 
drugotno (Čušin in sod., 2004). Kl jub temu je zelo zanimivo, saj je 
eno redkih, kjer najdemo lepi čeveljc v nižinski Sloveniji oziroma 
izven alpskega sveta. Lepi čeveljc je indikatorska vrsta, ki kaže na 
dobro ohranjenost narave na območju, kjer uspeva. V Strokovnih 
osnovah predlagamo, da sc rastišče lepega čeveljca razglasi za 
naravno vrednoto lokalnega pomena. 

R a s t i š č e o k r o g l o l i s t n e r o s i k e 
Okroglolistna rosika je majhna rastlina s pritlično listno rozeto. Listi 
so skoraj okrogli, cvetovi pa majhni, beli, na okrog 10 centimetrov 
dolgih pecljih. Cveti od juni ja do avgusta. Rosika živi na revnih tleh 
in seje odlično prilagodila živl jenju na šotnih barjanskih tleh. Je 
mesojeda rastlina in dobiva organske snovi iz teles manjših žuželk. 
Lovilne naprave so žlezasti. leplj ivi laski na listih. Okroglolistna 
rosika j c zeljnata trajnica in sodi med zdravilne rastline. V Sloveniji 
jo najdemo na šotnih barjih in vlažnih (ravnikih od nižin do gorske-
ga pasu. Znanih j c 39 lokacij, od tega j i h j c kar 19 na Pohorju. Dru-
ga nahajališča so še v Julijskih Alpah. Karavankah, na Golovcu pri 
Ljubljani. 

V zalitem glinokopu v Mlakah so prisotne močvirske rastline, del 
bajerja pa ima značaj barja s prisolnostjo šotnih mahov, med kateri-
mi najdemo tudi okroglolistne rosike. Vsi deli šotnih mahov, živi in 
odmrli, zelo močno kopičijo vodo. Mahovi tako regulirajo vodo v 
ekosistemih, j o zadržujejo, da la ne odteče. Šotni mahovi so odločil-
ni za nastajanje močvir i j , predvsem visokih barij. Območje zalitega 
glinokopa spada med prehodna barja. Najznačilnejše združbe v njem 
so združbe nizkih in visokih šašev, skupaj s šotnimi in nekaterimi 
drugimi mahovi. V sklopu prehodnih barij se pojavljajo tudi trstičja 
ali visoka šašja ter močvirni sestoji vrb in jelš. Okolica zalitega 
glinokopa je bogata tudi po številu drevesnih vrst. V zgornjem sloju 
prevladuje rdeči bor, v spodnjem in grmovnem sloju pa je drevesna 
vrstna sestava zelo pestra. Med drugim najdemo tukaj tudi črna 
jelševja in jesenovja. 

V Pravilniku o določitvi in varstvu naravnih vrednot je rastišče okrog-
lolistne rosike v bajerju v Mlakah pri Trzinu opredeljeno in določeno 
kot ekosistemska in botanična naravna vrednota lokalnega pomena. 
Če hočemo učinkovito varovati okroglolistno rosiko kot rastlinsko 
vrsto, moramo varovati tudi življenjska okolje in procese, ki to okolje 
ohranjajo. Zato v strokovnih osnovah predlagamo zavarovanje obsto-
ječega območja naravne vrednote. Zavarovanje bo pripomoglo k us-
pešnejšemu ohranjanju ugodnega stanja populacije okroglolistne rosi-
ke v občini Trzin. 

Rast išče močv i rske logar ice 
Močvirska logarica ima v Sloveniji veliko sinonimov: močvirski tuli-
pan, žerjavček, divj i tulipan, pirhek... Močvirska logarica je trajnica. 
Cvetovi so rjavo rdeče lisasti, veliki, po 1 (redko 2) na vrhu poganjka. 
Cveti od aprila do maja. Najpogosteje j o najdemo v združbah modrega 
stožkovja, v togem šašju in jelševih logih. Na značilna rastišča logari-
ce opozarja že njeno ime - to so vlažni, tudi poplavni travniki in vlažni 
gozdovi, barja, svetli logi (jelševi ali hrastovi), ki so večji del leta 
vlažni, le poleti se tla zmerno osušijo. V Sloveniji najdemo močvirsko 
logarico na Ljubljanskem barju, v okolici Metl ike in Krškega ter v se-
verovzhodnih predelih (v okolici Ptuja in Murske Sobote). Močvirska 
logarica je indikatorska vrsta, ki kaže na dobro ohranjenost narave na 
območju, kjer uspeva. 

Predlagano povečano območje rastišča predstavlja skrajni severo-
vzhodni rob naravne razširjenosti močvirske logarice na Ljubljanskem 
barju. Hkrati je to območje manj dostopno od obstoječega saj do nje-
ga ne vodi nobena pol, utrjenih stez na rastišču pa ni. Če hočemo učin-
kovito varovati močvirsko logarico kot rastlinsko vrsto, moramo varo-
vati tudi življenjsko okolje in procese, ki to okolje ohranjajo. Menimo, 
da bi povečanje obstoječega območja naravne vrednote pripomoglo k 
uspešnejšemu ohranjanju ugodnega stanja populacije močvirske loga-
rice v občini Trzin. 

Postopk i za z a v a r o v a n j e 
Občina namerava na eni od naslednjih sej občinskega sveta zgoraj opi-
sane naravne vrednote začasno zavarovati. To lahko stori po 50. členu 
Zakona o ohranjanju narave. Akt o začasnem zavarovanju se sprejme 
takrat, ko obstaja nevarnost, da bo del narave, k i j e predlagan za na-
ravno vrednoto, poškodovan ali uničen. Začasno zavarovanje ne sme 
trajati več kot dve leti. V tem času bo občina izvedla vse postopke, da 
naravne vrednote zavaruje z aktom o zavarovanju. 

Nataša Zupančič, ZRSVN OE. Kranj 
Vir: 
Čušin B„ Baby V.. Bačič T., Dakskobier !.. Frajman B„ Jogan N.. Kaligarić 
M., Praprolnik N., Seliš/car A.. Skoberne P., Surina P.. Skormk S Vreš B 
2004. Natura 2000 v Sloveniji. Ljubljana. Založba ZRC. ZRCSAZU (71-75) 

O b v e s t i l a T u r i s t i č n e g a d r u š t v a 

T u r i s t i č n o d r u š t v o T r z i n p o n o v n o vab i na: % 

• r e z b a r s k o d e l a v n i c o p o d m e n t o r s t v o m T R Z I N 0 

g. M a r j a n a V o d n i k a v s a k t o r e k m e d 17. 
in 19. u r o v t e h n i č n i uč i ln i c i O Š T r z i n , 

• t e r a p e v t s k o g i m n a s t i k o o b t o r k i h m e d 1 8 . 3 0 in 19 .30 
u r o v m a l i t e l o v a d n i c i O Š T r z i n ; v o d i t e l j i c a j e č l an ica 
T D in p r i z n a n a t e r a p e v t k a , 

• u s t v a r j a l n e d e l a v n i c e , k i p o t e k a j o v s a k p o n e d e l j e k v 
C e n t r u I v a n a H r i b a r j a m e d 17. in 19. u r o p o d m e n t o r -
s t v o m g o s p e Ž a r k e B o l t i n - K r e g a r . Z a v s a k o k r a t n o d e -
l a v n i c o s o v O b č i n s k e m i n f o r m a t i v n e m s r e d i š č u na v o l j o 
i n f o r m a c i j e o p o t r e b n i h p r i p o m o č k i h . 

T D Trz in 
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Literarni prispevki z natečaja Pitna voda 
V prejšnj i š tev i lk i Odseva smo že ob jav i l i zmagova lno l i terarno delo, pesem gospe Ju l i je 
Logar. Tokra t pa ob jav l j amo še ostale l i terarne pr ispevke. 

Pomen vode in mišl jenja o odnosu z naravo 

Gotovo je vsak že vsaj stokrat v ž iv l jenju slišal: 
»Pij vel iko vode!« 
In marsikdo tega ne jeml je resno. Je že res, da so babice, mamice, 
dedki in tete včasih preveč skrbni, glede tega pa imajo, vsaj kar se 
zdravja, vitalnosti in lepote tiče, popolnoma prav. 
Kot že omenjeno, j e voda zares glavni v i r vseh naštetih vrl in. Poleg 
tega pa brez vode tudi vseh drugih zapletenih, slajenih in na vse na-
čine izboljšanih pijač ne bi bilo. Voda se šteje kot najbolj preprosta 
pijača, najbolj odžeja, najbolj koristi, skratka, o tem bi se lahko 
razpisala. 

Predvsem ženske srednjih let, ki j i h za videz najbolj skrbi, bi se mo-
rale zavedati, da vsaj dva l i tra dnevno čvrsti in gladi kožo, odplakne 
iz telesa mnoge škodl j ive snovi in prečiščuje celotni organizem. 
Morda ne bi škodilo omenit i , da predpisana kol ičina vode zmanjša 
nevarnost celulita za 40 %, saj j e le-ta posledica kopičenja maščob 
in ostalih odpadnih snovi. 
Na žalost pa se zdravi lnih učinkov vode zaveda le malo l judi, pa še 
tem se niti ne sanja, kako bi lahko odpravi l i težave s pomanjkanjem 
pitne vode. Kot ste morda že opazi l i , kol ičina vode na Zeml j i stalno 
niha, včasih se tako nakopiči, da sc po vsem planetu vrsti jo poplave, 
spet drugič ne smemo nit i oprati avta. In vse to je posledica člove-
kovega agresivnega poseganja v naravo. Gozdovi neslavno konču-
jejo v jedi lnicah, pred nedavnim so odkr i l i škodl j ivo škropljenje 
chemitralov, oblakov, k i j i h za seboj puščajo nekatera letala, lisice 
in ostale živali pa pobijajo zaradi trofej, mesa in krznenih plaščev. 
Se posebej sporno je slednje, saj ni nobene potrebe, da bi živali 

mori l i izkl jučno iz tega razloga, da bi sc lahko neka bogata gospa 
odela v mehko krzno. Človek pač ne ve, da ni odvisno od njega, 
da bi odločal in ravnal z naravo, kot da je izključno njegova last, 
ne da bi ob tem pomisl i l na ostala živa bitja, ki bi bila zaradi tega 
prizadeta. Prirojena nam je oblastnost, brezglavost in tipična člo-
veška neumnost, saj smo kot konj i , ki j i m nadenejo plašnice, in na 
poti do ci l ja samo stremijo naprej, ne da bi se ozirali naokoli. Žal 
se mnogi tega zavedo v poznih letih, ko so naravi žc zadali hud 
udarec, ampak če takrat še tako žalujejo, se tega ne da popraviti. 
Zato j e bolje, da se ustavimo sedaj, ko še ni prepozno. 
Voda pa bo vedno nekje, a morda bo zastrupljena in oskrunjena, 
tiho žuborela preko kamenčkov, v njej pa ne bo več tiste iskrivos-
ti, kot je bila nekoč. Morda bodo ljudje takrat spoznali, da so rav-
nali napak. 

Morda se bo kdo ob branju tega spisa dolgočasil. In list papirja se-
veda tudi sveta ne more spremeniti. Rada bi samo poudarila, kako 
pomemben faktor je voda in z njo vsa živa bitja. Kako pomembno 
je , da zgladimo vsa nesoglasja z okol jem, preden bo prepozno. Ko 
bo človek začel spoštovati načela, ki mu ne dajejo nikakršne pra-
vice, da poveljuje svetu, se bo tudi naš odnos z naravo spremenil. 
Takrat pa se bomo pogovarjal i naprej. 

V tihem gozdu studenec žubori, 
po zlitju tok vseskozi hrepeni, 
glas prijatelja ostaja neizgovorjen, 
gib človeške sreče je potešen. 

Kristina Camplin Korc, 7. a. 

Voda 
Zeml jo prekriva 71 odstotkov vode in 29 odstotkov kopnega. Dandanes je voda pri nas 
in drugje že zelo umazana (onesnažena). Na to vpl ivajo izl i t je nafte v morja. Ko se tuši-
ramo, porabimo preveč Šampona, nekatere tovarne pa svoje odpadke izl i jejo kar v morje. 
Voda pri nas j e živl jenjsko pomembna: za pomivanje, tuširanje, pitje, vsa živa bitja rabi-
jo vodo za preživetje, kuhanje ... Vode pa ne more zmanjkati, ker neprestano kroži. 

Kroženje vode 
Ko voda pada iz oblakov v obl ik i padavin (toča, dež, sneg), se nato nabere v potokih in 
rekah. 
Od tam sc izl i je v morje. 
In se spet dvigne v oblake (para), kjer se spet nabere in začne padati. 

Tine Sinko, 7. a/9 

M 

Voda 
Voda je zelo pomembna tekočina za 
človeško telo. A ne samo za nas, temveč 
tudi za žival i in rastline. Če ne bi bilo 
vode, ne bi bi lo sveta, to pomeni, da ne bi 
bi lo ž iv ih bit i j na svetu. Rastline bi odmrle 
in brez rastlin se ne bi mogle živali 
prehranjevati in brez žival i bi umrl i tudi 
mi ali pa bi se, brez kisika, ki ga 
proizvajajo rastline, zadušili. Jezera, reke 
...( voda) so po eni strani tudi naravne 
lepote ali znamenitosti 

Natja Leveč, 7. a 

Voda 
Ko pomisl im na vodo, se najprej spom-
nim, da je zelo pomembna za živl jenje. 
Brez nje ne bi mogli živeti. Zato moramo 
paziti, da jo ohranjamo čisto. Pa ne samo 
zaradi nas, tudi druga živa bitja potrebuje-
j o čisto vodo. Da ne bi p i l i umazane vode, 
j o čistimo s filtri. To pa ne pomeni ,da 
zdaj lahko vanjo mečemo smeti. Vode je 
na svetu veliko. Vendar j c pitne vode ved-
no manj. Zato je ne onesnažujmo s smetmi 
in z naravi škodl j iv imi snovmi. 

Ada Vengust, 7. a 

Pomen vode 
Vodo potrebujemo za živl jenje. Če vode ne bi bilo, bi tudi vsa živa bitja dehidrirala in 
umrla ( l judje, žival i , rastline). Vodo potrebujemo za: pi t je, kuhanje, higieno (tuširan-
je ...), pomivanje posode, pranje oblačil, zalivanje rož . . . 
Vode pa nikol i ne zmanjka, ker neprestano kroži. K o voda pade na tla v obl ik i dežja, to-
če, snega, pronica v zemljo, odteče v jezera in reke. Reke sc združijo in odtečejo v mor-
je . Tam pa voda izhlapi in se spremeni v oblake. Tako voda neprestano kroži. 

Nana Gorjup. 7. a 

Pomen vode 
Voda je v ž iv l jenju zelo pomembna. Brez nje ni živl jenja. Vodo za obstoj potrebujejo tu-
di rastline in žival i . Človek brez vode preživi samo tri dni. Zadnje čase preveč onesnažu-
jemo vodo, zato so ogrožena živl jenja (žival i ...). 

Ksenija Ravnikar, 7. a/9 
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Pomen vode 
Voda je zelo pomembna, saj j o potrebujejo vsa živa bitja. Potrebujemo jo za pitje 
pomivanje posode, pranje, za kuhanje, za zalivanje in še za vel iko drugih stvari 
Vodo najdemo v vseh živih bit j ih. Voda je pomembna tudi za promet, za industrijo, 
elektrarne, r ibolov . . . Zato moramo skrbeti, da vode ne onesnažujemo. 

Urša Ceglar, 7. a 

Pitna voda 
Vodo pi jemo vsak dan, pa se vseeno ne zavedamo, kako pomembna je za naše pre-
živetje in kako j o na različne načine onesnažujemo.Človek brez pitne vode zdrži sa-
mo 3 dni nato pa nastopi dehidracija, torej brez nje zagotovo ne zdržimo. A vseeno 
si marsikdo raje privošči plastenko coca-cole in si s tem škoduje, ko pa odvrže plas-
tenko, naredi še več dodatne škode, še posebej, če j o odvrže v naravi. Podtalnica je 
zadnje case vse bolj onesnažena, l judje spuščajo vanjo strupe, in tako zastrupljajo -
vse človeštvo. Ravno zato, da se zavemo, kako j e pomembna pitna voda in kako je 
nezdrava coca-cola, so spodaj opisani učinki teh dveh pijač. 
Primer učinka coca-cole: 

• z njo lahko očistimo zarjavele vijake; 
• v lonec damo zrezek in pr i l i jemo coca-colo - čez dva dni zrezka ne bo več-
• v Amer ik i M drugod po svetu policisti čisti jo kraj nesreče s coca-colo saj USDCŠ-

no očisti madeže k rv i . . . 
Sedaj pa še pr imer pitne vode: 

• kozarec vode skoraj 1 0 0 % prežene večerno lakoto (raziskave washingtonské 
univerze); 

• predhodne raziskave so pokazale, da 8 - 10 kozarcev vode dnevno prežene 
glavobole pri 80 % l judi, podvrženih glavobolu; 

• poman jkanje vode j c prvi znak utru jenosti... 
M is l im in upam, da se boste ob branju tega končno začeli zavedati, da je voda del 
našega živl jenja, torej pazimo nanjo in j o poskusimo ohranit i čisto č im dlje! 

Uršula Zaletelj 

- *u «au oatab« 600 aH. 

Ob zaključku programa Varčevanje s 
pitno vodo pa smo za vas pripravili še 
test, da preverimo, koliko smo se 
naučili: 

1. K a k o l a h k o p r i s p e v a m o k z m a n j š a n j u 
o n e s n a ž e v a n j a v o d a ? 
a) tako, da neham pit i vodo 
b) tako, da kupujem ekološko hrano 
c) tako, da v hiši n imam rastlin 

2. Z a k a j so l a h k o cevi v hiši n e v a r n e ? 
a) lahko so narejene iz svinca 
b) če j e barva na zunanj i strani cevi stara 
c) če so kvadratne obl ike 

3. K a j p o m e n i , če j e k o p a l i š č e o z n a č e n o z 
m o d r o z a s t a v o ? 

a) nič, to j e pač kopališče, kjer ima nekdo pos-
tavljeno modro zastavo 
b) da je to kraj, kjer se nahaja velik moder sla-
doledni bar 
c) d a j e kopališče varno in da je voda čista 

4. K o l i k o v o d e p o r a b i š , č e se k o p a š v b a n j i ? 
a) oko l i 25 l i t rov 
b) do 100 l i t rov 
c) okol i 500 l i t rov 

5. K o l i k o v o d e g r e v n i č , č e p ipa k a p l j a en 
s a m d a n ? 
a) manj kot 5 l i trov 
b) do 50 l i t rov 
c) malo več kot 350 l i t rov 

6. K o l i k o o d s t o t k o v j e z e r v E v r o p i j e d o v o l j 
č i s t ih , d a se l a h k o v n j i h k o p a m o ? 

a) 30 % 
b) 80% 
c) 90% 

7. K a j s o to o d p a d n e v o d e ? 
a) mešanica, ki vsebuje stare časopise in noga-
vice 

b) beseda, ki pomeni mešanjejezerske vode z 
oceansko 

c) Mešanica odpadne vode iz naših kuhinj in 
stranišč 

8. K a t e r a v o d a j e n a j b o l j š a p i t n a v o d a ? 
a) jezerska voda 
b) morska voda 
c) podtalnica 

9. K o l i k o o d s t o t k o v v o d e p o r a b i m o v n a š i h 
d o m o v i h ? 

a) 7 % 
b) 16% 
c) 21% 

10. K o l i k o o d s t o t k o v l j u d i v z a h o d n i E v r o p i 
p i j e v o d o , ki j e o k u ž e n a z b a k t e r i j a m i 9 

a) 15% 
b) 25% 
c) 30% 

pravilni odgovori: lb, 2a, 3c, 4b, 5b, 6c, 7c, 8c, %. lOa 

Pripravila: Katja Žagar 
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Mednarodn i s impozij na gradu Jablje 

M u z e j M e n g e š in O d d e l e k z a s l o v e n i s t i k o F i l o z o f -
s k e f a k u l t e t e U n i v e r z e v L j u b l j a n i s t a 2 8 . o k t o b r a 
2 0 0 5 n a g r a d u J a b l j e o r g a n i z i r a l a m e d n a r o d n i 
z n a n s t v e n i s i m p o z i j o b 1 7 5 - I e t n i c i r o j s t v a in 100 -
l e t n i c i s m r t i J a n e z a T r d i n e , m e n g e š k e g a r o j a k a , 
č i g a r m a m a j e b i l a T r z i n k a . 

O Trdini , k i ga Slovenci ne poznamo le kot pisatelja, pač pa 
tudi kot zgodovinarja, etnologa, učitelja, publicista, kri t ika 
in narodnega buditelja Slovencev in Hrvatov, se je na sim-
poziju razgovorilo trinajst znanstvenikov zelo različnih 
strok iz Slovenije, Itali je in Češke. Zaradi svojega vsestran-
skega delovanja je Janez Trdina zanimiv tako za sloveniste, 
slaviste, hispaniste, germaniste, angliste, komparativiste kot 
tudi za zgodovinarje, sociologe in etnologe. Slednji so Trdi-
no kot narodopisca dodobra obdelali že pred petindvajseti-
mi leti na svojem simpoziju, tokratno srečanje pa je bi lo 
lepa priložnost za izid znanstvene monografi je z naslovom 
Zastavil sem svoje živl jenje, v kateri so zbrani referati, ki 
so bi l i predstavljeni na simpozi ju. Njegovo slovenstvo, 
slovanstvo in jugoslovanstvo je predstavila I r e n a G a n t a r -
G o d i n a , odnose med Trd ino ter Lovrom Tomanom in Josi-
pino Urbančič - Turnograjsko je prikazala M i r a Delavec . 
M i r a Mi l ad inov i č - Z a l a z n i k piše o časopisu Carniola, k i 
je bil v Trdinovem času edini literarno kulturni časopis. 
A l e n k a D i v j a k je spregovorila o položaju tuj ih jezikov 
med našimi literati ob koncu 19. stoletja, zahtevno urejanje 
Trdinovega zbranega dela, ki se ga je med leti 1946 in 1959 
lotil Janez L o g a r j e opisal I g o r K r a m b e r g a r . K a t j a M i -
h u r k o - P o n i ž je s svoj im prispevkom predstavila življenje 
in delo Trdinove nečakinje Silve Trdina. Zanimive teme, 
meje med folklorno in umetno literaturo, k i je v Trd inov ih 
delih večkrat zelo nejasna, se je lotila A l e n k a K o r o n , o 
vpl ivu Cervantesa na Trdino se j e razpisala B a r b a r a P r e -
gel j , G r e g o r K o c i j a n pa je pisatelja opisal kot časnikarja, 
ki je v študentskih letih v Ljubl janski časnik poročal z 
Dunaja, Ljubljane in Mengša. V l a d o N a r t n i k j e pokazal, 
kako je tri Trdinove bajke mogoče brati kot alegorije doga-
janj na zvezdnem nebu, M i l e n a Blaž ič je skozi različne 
teorije obdelala Trdinove pravlj ice in pripovedke, A l e n k a 
J e n s t c r l e - Doleža l pa seje dotaknila Trdinovih stereotip-
nih pogledov na ženske. 

Muzej Mengeš, ki ga vodi Janez Škrlep, se je odločil 'Trdi-
nove Narodne pripovedke iz Bistriške doline, ki govori jo o 
krajih in ljudeh iz okolice njegove rojstnega kraja, izdati v 
posameznih ilustriranih knjižicah, s čimer si želi jo našega 
rojaka še bolj približati bralcem, predvsem mladini. Prva 
knjižica bo izSla predvidoma že ob koncu leta. 

Besedilo in foto: Jasna Paladin 

Uspešen zaključek kolesarske sezone 
Medsebojno sodelovanje naj bi bi lo vodi lo številnih društev v naši občini, 
in to ne le pri načrtovanju, temveč tudi pri uresničevanju svojih aktivnosti. 
Tega se dobro zavedata društvo prijateljev mladine in kolesarska sekcija 
smučarskega društva. Od vsega začetka svojega obstoja vsaj dva do trikrat 
letno organizirata akcijo »Družina na kolesu«. 
Letošnje muhasto vreme in nizke temperature so večkrat prekrižale naše 
načrte in tako smo letos uspeli izkoristit i prosti čas izkušenih kolesarjev in 
ugodne vremenske pogoje ter izpeljati drugo tovrstno akcijo ob zaključku 
tedna otroka, to je v nedeljo, 9. oktobra. Ci l j tega kolesarjenja je bil priva-
biti kar največ otrok in staršev, ki bi na 30 kilometrov dolgi trasi od Trzi-
na preko Gameljn, Vodic, Mengša do Trzina varno vozi l i v spremstvu 
kolesarjev in neposredno med vožnjo pridobivali praktične napotke, infor-
macije ter nasvete starejših kolesarjev. Žal so bila prizadevanja in pripra-
ve proti pričakovanju manj uspešne. Udeležila sta se ga le dva učenca, in 
še to eden z očkom, drugi pa z babico. K l jub vsemu smo tisti, ki smo 
vztrajali, krenil i na pot in nalogo opravi l i uspešno. Na ci l ju smo bili pri-
jetno presenečeni. Letošnjo akcijo »Družina na kolesu« je sponzoriral 

lastnik gostin-

čokolado, čajem, popečenimi arašidi, kavico s smetano, po želji tudi z 
»antigripinom«, najmlajša udeleženca pa z l iz ikami. 

Kraševci so nas pogostili že na vmesnih postajah 
Z lepim sončnim vremenom smo imeli kolesarji srečo tudi naslednjo ne-
deljo, ko smo se udeležili vsakoletne kolesarske prireditve - kraškega ma-
ratona v Sežani. Kar osemnajst K E L I X O V , članov naše sekcije, se ga je 
udeležilo, s čimer smo predstavljali najštevilnejšo ekipo med udeleženci. 
S svojo tradicijo j e prireditev priznana po dobri organizaci j i , gostoljub-
nosti, mednarodni udeležbi in po lepi trasi, speljani po čudovito razgibani 
kraški pokrajini. K vsem naštetim superlativom je svoje prispevalo tudi 
prekrasno vreme in dobro razpoloženje med udeleženci, kar seje še pose-
bej odrazilo na vmesnih počivališčih, kjer so nas prijazni domačini bogato 
gostili s svoj imi kraškimi specialitetami. Ob zaključku smo bili vsi udele-
ženci zadovoljni in trdno odločeni, da se prihodnje leto udeležimo tudi 
spomladanskega kraškega maratona. 
Z udeležbo na tej prireditvi se naša letošnja rekreativno - tekmovalna se-
zona zaključuje, kar smo na lepo sončno nedeljo v oktobru potrdili z uspe-
l im zaključnim piknikom pri naši brunarici. V prijetni družbi in zvokih 
»kolesarske« harmonike smo se na bolj al i manj resen način spominjali 
letošnjih kolesarskih dogodkov in na pridobljenih izkušnjah načrtovali 
aktivnosti za prihodnje leto. Ugotovi l i smo, da je bilo letošnje leto glede 
na številno udeležbo naših članov na državnih kolesarskih prireditvah 
»Slovenija kolesari«, akcijah v organizaciji Olimpijskega komiteja in tis-
tih v okviru Kolesarske zveze Slovenije, izredno uspešno. 

Meta Železnik 

Povabilo v kolesarske vrste 

Č e j e m e d v a m i , d r a g i b r a l c i , k d o r k o l i , k i b i s e n a m ž e l e l p r i -

d r u ž i t i in ž e l i b i t i d e j a v e n t e r u s p e š e n v s k r b i z a s v o j e z d r a v -

j e , l a h k o s t e m z a č n e v p r i h o d n j e m l e t u in v n a š i d r u ž b i . 

V a b l j e n i ! Grad Jablje je primeren tudi za znanstvena srečanja 
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D p M 
Trzin 

DPM Trzin v Tednu otroka 
L e t o j e n a o k o l i in z n j i m t u d i t e d e n o t r o k a , k i v e d n o p o t e k a p r v i t e d e n v o k t o b r u . T u d i l e t o s j e 
b i l o n a š e d r u š t v o z e l o d e j a v n o , s a j s m o o r g a n i z i r a l i r a z l i č n e d e j a v n o s t i t a k o za o t r o k e k o t za n j i -
h o v e s t a r š e , v e n d a r n a m j e ž a l k a r p r e c e j z a g o d l o v r e m e , s a j j e cel t e d e n d e ž e v a l o , in s o n e k a t e r e 
d e j a v n o s t i n a p r o s t e m m o r a l e o d p a s t i . 

K a j j e » t e d e n o t r o k a « ? 
Teden otroka j e program Zveze pri jatel jev mladine Slovenije. 
Temelj i na obeleževanju svetovnega dneva otroka, ki g a j e leta 
1956 priznala Generalna skupščina Združenih narodov. Medna-
rodna zveza za varstvo otrok ( I .V.C.W.) in Mednarodni fond za 
pomoč otrokom Un ice f pa sta od leta 1957 skrbela za obeleže-
vanje tega dne. (v i r : Glasi lo ZPMS 1967, 1969, 1973). Po pripo-
roči l ih Z N seje svetovni dan otroka (zasledi se tudi termin »med-
narodni otroški dan«) praznuje p r v i p o n e d e l j e k v o k t o b r u . 
Danes je teden otroka projekt Zveze pri jatel jev mladine Sloveni-
je (ZPMS), k i j e že pred štiridesetimi leti prv i teden v oktobru 
proglasila za teden otroka. V tem tednu se organizirajo razl ični 
prostočasni in razvedri lni programi za otroke v vseh večj ih kra-
j i h po Sloveni j i , v javnost pa se preko medi jev posredujejo spo-
ročila otrok, k i j i h pr ipravi Z P M S na podlagi sklepov Nacional-
nega otroškega parlamenta in povzetkov ugotovitev iz Anal ize 
klicev na T O M telefon otrok in mladostnikov. 

K a k o s m o t e d e n o t r o k a o b e l e ž i l i v T r z i n u 
Teden otroka smo v Trz inu začeli športno obarvano, potekale so 
štafetne igre v mali telovadnici v OŠ v sodelovanju s športnim 
društvom F A N V I T - AS iz Domžal. 
V to rek , 4. oktobra, je bi lo popoldne namenjeno l ikovnemu ust-
varjanju iz gl ine pod vodstvom gospe Brede Podbevšek, ki ved-
no privabi vel iko število otrok. V avl i šole se j i h j e zbralo dvaj-
set, ki so užival i pr i izdelovanju iz gline. Izdelali so različne 
hiške. 
V s r e d o je bi lo popoldne namenjeno staršem, saj j e Trz in obis-
kala d r . M a j d a M e d v e š č e k , k i j e predstavila zelo zanimivo 
temo v zadnjem času - prehrano otroka. Podobno kot lansko leto 
je bi lo tudi tokrat predavanje zelo slabo obiskano in dvorana 
Marjance Ručigaj j e bi la skoraj prazna, čeprav dr. Majda Med-

vešček sodi med iz jemno pr i l jubl jene pediatrinje v Sloveni j i , še 
posebno na Gorenjskem, saj j e vsa leta svojega delovanja posve-
t i la otrokom tako v dispanzerju kot v bolnišnici. Ves ta čas j e 
živela za najmlajše, j i m pomagala premagovati različne bolezni 
in hkrati izobraževala vzgoj i tel je in starše, ki - kot pravi - lahko 
najbolje pomagajo svojemu otroku. To kar počne, počne z dušo 
in ne za denar, saj se je odpovedala plači lu predavanja. Preda-
vanja se je udeležilo pet staršev (od 168 otrok v vrtcu) in ena 
vzgoj i tel j ica. Dr. Medveščkova j e v dveh urah predstavila vel iko 
informaci j , v zadnjem delu pa je odgovarjala na vprašanja star-
šev. S predavanjem so b i l i prisotni izjemno zadovoljni, edino, 
kar pa moram omenit i , j e to, da smo b i l i razočarani nad zelo 
slabo udeležbo, k i nam ponovno zastavlja vprašanje, zakaj šola 
za starše v Trz inu ne zaživi. 

V č e t r t e k j e preventivna vzgoja v prometu zaradi dežja odpadla, 
v p e t e k pa smo organiziral i bolšj i sejem igrač. Tudi ta je b i l za-
radi slabega vremena slabo obiskan. Tist i otroci, k i pa so prinesli 
svoje igrače na prodajo, so k l jub slabi udeležbi nekaj zaslužili. V 
s o b o t o j c D P M Trzin v sodelovanju s mladinskim odsekom pla-
ninskega društva Onger Trz in planiralo družinski izlet na Sveto 
Ano nad Ribnico, vendar j e zaradi dežja tudi ta prireditev odpad-
la. V n e d e l j o , 9. oktobra, pa j e D P M Trz in v sodelovanju s kole-
sarskim društvom Fel ix iz Trzina organiziralo družinski kolesar-
ski izlet, ki pa j e uspel, saj j e posijalo sonce. 
Tako, sedaj lahko potegnemo črto pod pester in zanimiv teden 
otroka 2005 in upamo, da smo k l jub slabemu vremenu razvese-
l i l i č im večje število otrok in n j ihovih staršev in da se nam bodo 
še v večjem številu pr idruži l i tudi pr ihodnje leto. 
Z a k o n e c b i p o h v a l i l a v se č l an i cc D P M T r z i n in s e v e d a t u d i 
vse d r u g e , ki so k a k o r k o l i p o m a g a l i in p r i s p e v a l i s v o j p r o s t i 
č a s za o t r o k e . 

z a D p M Mateja Chvatní 

} Trzin 

(7 let) smo ustvarile pravo jesensko pripoved. Izdelovale smo jež-
ke in sadje iz slanega testa, nabirale l ist je in nato razstavile izdelke 
na stopnišču mladinskega kluba. Kar pa j e najpomembneje, zelo 
smo se zabavale in uživale pri obl ikovanju testa. 

delavnice 
za najmlajše 

Šolsko le to j e ž e v p o l n e m z a g o n u i n d o k o n č n o se j e 
p r e b u d i l t u d i m l a d i n s k i k l u b , k i p r i n a š a v e l i k o 
novost i in d o b r i h i d e j . 
Lna izmed n j ih se je pričela uresničevati v soboto, 5. novembra, 
in moram povedati, da j e uspela. V družbi N ine (5 let) in Špele ' 



Otroški živžav V s a k i č , k o o t r o k p r a v i : »Ne v e r j a m e m v vile,« n e k j e d o b r a vila p a d e m r t v a . 
(Peter Pan) 
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v prostorih mladinskega centra Trzin. 

Prisrčno vabljeni! 
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da se bodo s pomočjo lepih spominov radi vračali vanje. To so 
prednosti naših trzinskih otrok, zato moramo prostore obiskovati 
č im večkrat, ne samo ob naših srečanjih, temveč tudi dogodke in 
dogajanja ostalih društev, k i se odvi ja jo v prostorih kluba, dvora-
ne in igrišča. Tud i to j e način, da se ne bodo v odraslih letih poti-
kal i po cestah, lokal ih, ampak da bodo vedeli, da j i h nekje v Tr -
zinu čaka prostor, k jer se lahko dogajajo tudi »pametne« stvari. 
Kaj pa smo m i naredili za to, da nam bo ostala kakšna dobra 
vi la, vam razkr ivamo v kratkem povzetku naših srečanj: 

• Drugi živžav: izdelovanje čarovnic in buč iz papir ja 
D P M j e 25. oktobra v prostorih mladinskega kluba pripravi lo de-
lavnico na temo »Noč čarovnic«. Otroci so izdelovali čarovnice 
iz trdega papir ja ter lepi l i buče iz okrasnega papirja. V bučo so 

Nina Radanovič, D ' Z M T 

D a n e s b o m zače la č l a n e k z r a z m i š l j a n j e m o t e m , d a se v č a s i h 
ne z a v e d a m o s t v a r i , ki j ih i m a m o . Ž e le ta h o d i m o z d r u ž i n o 
k p r i j a t e l j e m v b l i ž n j o o k o l i c o L j u b l j a n e . K e r i m a m o vsi 
o t r o k e , se v e l i k o k r a t o d p r a v i m o n a b l i ž n j e ig r i šče . 
Pot nas pelje po zelo prometni cesti brez pločnika, ki j o s težavo 
varno premagamo. Pred mesecem dni so dobi l i na nogometnem 
igrišču asfalt, igrala pa so s pomočjo zelo prizadevne »lokalne« 
mame izdelali kar »vaški švasarj i«. Ko se vračamo iz igrišča do-
mov, m i mis l i , ob vp i t ju na otroke, da naj vendar hodi jo ob robu 
ceste, včasih uidejo na naše lepo igrišče ob Kidr ičev i cesti, na 
igrišče pred šolo, na nekaj mal ih igrišč na javn ih površinah, na 
mladinski klub, na dvorano Mar jancc Ručigaj , na kn j ižn ico. . . Že 
majhne otroke moramo naučit i , da so to tudi n j ihov i prostori, ki 
j i bodo v kasnejših letih lahko uporabl jal i v različne namene in 

Vsak začetek j e težak, pravi jo. Temu pregovoru ver jamem, ver-
jamem pa tudi , da če si nekaj resnično želiš, t i mora uspeti. Če 
sta Nina in Špela z nasmehom na ustih odšli domov in rekl i , da 
j i m a je b i lo všeč in da še prideta, potem sem prepričana, da sem 
na pravi poti in da se mi bo pr ihodnj ič pr idruži lo še več otrok in 
bomo skupaj ustvarjal i ! 
R a d a bi p o v e d a l a , d a s o d o b r o d o š l i o t r o c i , s t a r i d o 10 let , in 
d a j ih s t a r š i l a h k o t a čas b r e z s k r b i p u s t i j o v m l a d i n s k e m 
k l u b u , m e d t e m p a o d i d e j o p o s v o j i h o p r a v k i h . 
Se v id imo v soboto med 10. in 12. uro v mladinskem k lubu! 

S skupnimi močmi se daleč pride 
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Otroci pri risanju risbice 

na koncu izrezali še okence, kjer se je prikazoval duhec. Odziv 
na de lavn ico je bil ogromen, saj se j o j e udeležilo okol i 50 otrok 
Ker nismo pričakovali takega odziva, smo se na začetku delavni-
ce zbali, da nam bo zmanjkalo materiala, vendar se je na koncu 
vse dobro izteklo. Zaradi velikega odziva smo se odloči l i , da bo-
mo delavnice, k i j i h bomo organiziral i v naslednjih mesecih, 
prestavil, v avlo šole, kjer bomo imel i več prostora. Na delavnici 
so se izkazali tudi vsi starši, saj so pridno izrezovali po predlo-
gih, ki j i h je pripravi la mentorica gospa Podbevšek, in s tem 
olajšali delo otrok. Na koncu smo s skupnimi močmi pospravil i 
klub. Smisel naših srečanj j e , da proste urice preživ imo z našimi 
otroki. Na živžavu smo to dosegli, saj smo se vsi, tako starši kot 
mentorica, maksimalno potrudi l i , da so otroci preživeli uro in 
pol v pri jetnem in ustvarjalnem vzdušju. 

• Tretj i živžav: urica pravlj ic z Ado Lovše Muš ič 

V petek, 4 novembra, smo se dobi l i v dvorani Marjance Ručigaj 
pri branju pravl j ice Medvedkov rojstni dan. Čeprav so bile počit-
nice, j e bi odziv več kot zadovol j iv , saj se je zbralo okol i 35 ot-
rok. Gospa Ada j e na začetku prebrala pravl j ico, nato pa so otro-
ci narisali risbice na temo pravlj ice. 
Neka te r im s t a r šem s e j e zdela prav l j ica prekra tka , vendar g l e d e 
na starost otrok, ki so p rav l j i co pos luša l i , j e deset m i n u t b ran ja 
za n j i h o v o koncen t r ac i jo kar dovo l j . N a s l e d n j i č bodo poslušal i 
da l j šo p rav l j i co in tako pre izkus i l i svo jo vzdrž l j ivos t . 

Z veseljem pa lahko na kratko predstavimo tudi že naše nasled-
nje živžave: 

Otroci so pravljici pozorno prisluhnili 

• 2 5 . november - čet r t i živžav: ustvar ja lno - bra lna 
delavnica z Bredo in Ado. 

Vsi otroci že poznate Bredo, ki vam j e pričarala zanimivo delav-
nico na temo Noč čarovnic, in Ado, k i vas j e popeljala v svet 
pravl j ic. Sedaj bosta združi l i moči in nas š e enkrat popeljal i v 
svet domišl j i je in ustvarjalnosti. Nek je v O d s e v u se s k r i v a 
v a b i l o . S h r a n i si ga in p r i d i . 

• 16 . december - pet i živžav: Kranjski komedi jant i s 
predstavo Lajnarjev cirkus 

Vel iko smeha nam bo pr ipravi l c irkuški direktor l.ajnar Junior 
ki nam bo s svojo nerodnostjo skorajda uniči l predstavo petih ' 
nastopajočih artistov. A čarovnik Toni , artist Antonio, k lovn 
1 onci-Baionci , kolesar Tonekidelakolone ter ve l ik i žongler An-
ton aus Tirol se nikakor ne dovo l i jo prepoditi iz soja cirkuških 
reflektorjev. V vel iko veselje vseh obiskovalcev (malih in veli-
k ih!) svoje točke izvedejo navkl jub vsem direktor jevim muham 
I a š e dinamična in poskočna glasba j i m pomaga pri tem N e k j e 
v O d s e v u se s k r i v a v a b i l o . S h r a n i si ga in p r i d i . 

• 2 1 . d e c e m b e r - šesti živžav: vel iki novoletni koncert 

Na koncert se že pr ipravl jamo z ogromno pozit ivne in delovne 
energije. Ko vidite, imamo datum že določen in tudi dvorano 
K U D - a smo že rezervirali. Na končenu bo pelo preko sto otrok 
ki ze pridno vadi jo pesmice, ter nekaj posameznikov na inštru- ' 
mentih. Pri izpel javi koncerta nam bodo na pomoč, seveda s 
svoj imi lep imi glasovi, pr iskoči l i tudi starejši pevci Trzina Za 
povezavo med točkami koncerta bo poskrbel znani radijski in 
televizi jski voditel j , ki naj zaenkrat ostane naša mala skrivnost. 

Ob tej pri ložnosti bi se radi zahvali l i tudi otrokom, ki so v času 
šolskih počitnic za društvo izdelovali novoletne voščilnice ki j ih 
bomo na samem koncertu tudi prodajali. 
N a n a š i h p r v i h t r e h ž i v ž a v i h n a s j e o b i s k a l o že p r e k o 120 
o t r o k . O t r o c i in s t a r š i - v i d i m o se na n a š i h n a s l e d n j i h 
s r c c a n j i h ! 

z " D. p M Nataša Gladek 

Ada pri prebiranju pravlj 

w 

Miklavževanje v dvorani 
KUD-a Franca Kotarja 
Več o prireditvi na strani 26. 
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ŽIV - ŽAV 
USTVARJALNO B R A L N A 

DELAVN ICA Z A D O IN B R E D O 

Na delavnici vas bosta Ada in Breda 
popeljali v svet domišljije in ustvarjanja. 

Z Ado boste prebrali knjigo z 
Bredo pa izdelovali novoletne voščilnice. 

K D A J : PETEK, 25. 11. 2005 ob 17.30 uri 

KJE: AVLA OSNOVNE ŠOLE TRZIN 

O T R O C I N A J S S E B O J P R I N E S E J O Š K A R J E , 
L E P I L O V S T I K U Z A P A P I R I N V O Š Č E N K E ! ! ! 

Občni zbor 
Planinskega 
društva 
Onger Trzin 

Pred vrati je veseli december 
Konec leta je vse bližje in s prihodom svetega Miklav-
ža se bo tudi v Trzinu začel tako imenovani veseli 
december. Zvrstila se bo cela vrsta prireditev, tako da 
se bomo, kot kaže, spet dostojno poslovili od letošnje-
ga leta. Komisija občinskega sveta za priznanja, pro-
slave in promocijo občine je 30. oktobra obravnavala 
priprave na nekatere važnejše prireditve, pri katerih 
bo sodelovala tudi občina. 

Prihod sv. Miklavža 
Kot j e že običajno, bodo tudi letos imel i prednost malčki. Petega 
d e c e m b r a j i h bo s svoj im pr ihodom in dar i l i razveselil sv. M ik -
lavž. Čeprav se je Urša Mandel jc , k i j e bila v zadnjih letih najza-
služnejša kulturnica za prijetne sprejeme dobrodušnega srebrnola-
sega svetnika, izselila iz Trzina, j e tudi letos ostala zvesta svoj im 
mladim gledal iščnikom v skupini Orbitala in trzinskim malčkom 
so spet pr ipravi l i živahen in zanimiv program, s katerim bodo pri-
čakali sv. Mik lavža. Priredi l i so znano novoletno pravl j ico Hrestač 
in z njo bodo na dan prihoda darežlj ivega starčka s škofovsko 
kapo kar dvakrat zabavali malčke. Najprej si bodo igrico ob 17. uri 
lahko ogledali najmlajši , ob 19. uri pa bodo na vrsto prišl i še sta-
rejši otroci. M ik lavž , ki bo tistega dne dvakrat prišel v trzinsko 
dvorano, bo, kot j e že običaj, obdari l otroke, stare od enega do 
osem let. Prijave otrok, k i so upravičeni do daril, bodo zbirali na 
občini ter v trgovinah Mercator (novi del Trzina ) in pri Jurju (stari 
del Trzina). Sv M ik lavžu bodo pomagali nakupit i darila tudi s 
pomočjo občinskega in sponzorskega denarja. 

Prednovoletni sprejem starejših občanov 
Slab teden dni za tem, natančneje 11. d e c e m b r a , bodo na vrsto 
pr iš l i starejši občani, saj se bodo zbrali na redni prednovoletni 
zabavi. V kul turnem domu bo ob 16. uri zanje pripravljen zanimiv 
zabavni program s praznično pogosti tvi jo, srečanje pa bo, kot ved-
no, namenjeno predvsem veselemu druženju, obujanju spominov 
in zabavi. 

Proslava dneva samostojnosti 
Pred dnevom samostojnosti in pred božičnimi prazniki bodo v 
dvorani K U D - a Trzin v sodelovanju z osnovno šolo pripravi l i 
proslavo, na kateri ne bo manjkalo glasbe, med drugim bo nastopil 
tudi mešani pevski zbor društva upokojencev Žer javčki , program 
pa bodo povezovali in vod i l i učenci trzinske šole. 

Silvestrovanje na prostem 
V občin i že tečejo priprave na zadnjo in najdaljšo noč v letu. Tudi 
letos bodo pr ipravi l i si lvestrovanje na prostem. Na ploščadi za kul-
turn im domom se bo program začel že ob 22. uri, v dvorani K U D -
a pa bodo poskrbeli za tople in osvežilne napitke. Za prijetno glas-
bo in dobro razpoloženje bo skrbel priznani narodno-zabavni an-
sambel, nekaj veselja in dobr ih želja pa naj na prireditev prinesejo 
tudi tisti, ki bodo t ja prišl i nazdravit novemu in se dostojno poslo-
vit od starega leta. Če bo vreme ugodno, bo glavnina dogajanja 
potekala na prostem, če pa vreme prireditel jem ne bo šlo na roko, 
se bodo preselil i v dvorano. Letošnj i ognjemet, takoj po prihodu 
novega leta, bo še bolj veličasten kot prejšnja leta, saj fantje, ki 
bodo letos skrbeli za prižiganje raket, že obiskujejo pirotehnični 
tečaj v L jub l jan i . 

To j e le nekaj večj ih prireditev, ki se bodo do konca leta zvrstile v 
občini , vmes pa bo še cela vrsta drugih, k i j i h pripravl jajo posa-
mezna društva in druge organizacije. 

V torek, 13. decembra 2005,ob 18.00 
vas vabimo na 

23. redni občni zbor PD Onger Trzin. 
R e d n o l e t n o s r e č a n j e č l a n o v d r u š t v a s e b o o d v i -

jalo v dvorani Marjance Ručigaj. 
N a o b č n e m z b o r u b o m o p r e g l e d a l i d e l o , k i s m o g a 

o p r a v i l i v o b d o b j u o d z a d n j e g a o b č n e g a z b o r a , 

p r e d s t a v i l i c i l j e v t e m l e t u . . . P o o b č n e m z b o r u b o 

ž e m o g o č e p o r a v n a t i č l a n a r i n o z a l e t o 2 0 0 6 . 

U p r a v n i o d b o r P D O n g e r T rz in 

Več informacij o Planinskem društvu Onger Trzin dobile na spletni 
sirani: w w w . o n g e r . o r g . 

m z a 
ONGER 

P D T R Z I N 

Za komisijo za občinska priznanja, proslave in promocijo Občine 
Miro Štebe 

http://www.onger.org
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N A P O V E D N I K DOGODKOV V T R Z I N U Z A MESEC 
NOVEMBER I N DECEMBER 2005 TER JANUAR 2006 

25. I I 2005 T D Trzin Slovenska pesem in ples- podelitev priznanj za lepo urejene domove 
26. 11.2005 TD Trzin Razstava l ikovnih del g. Andreja Pemeta v avli Centra Ivana Hribarja do 16.12 
26. 11.2005 Šahovsko društvo Šahovsko prvenstvo občine 
27. 11.2005 18.00 TD Trzin Šola zavesti - ključi življenja. Predstavitev romanja po Peruju in Bol iv i j i (Dvorana M 

Ručigaj, vstopnina 500 tolarjev) 
november T D Trzin Jesenske tržnice 

2. 12.2005 19.00 PD Onger in T D I rzin Predstavitev knjige Mira Štebeta Preizkušnje. 
5. 12.2005 K U D Franca Kotarja Miklavževanje 
8. 12.2005 TD Trzin Svetovni dan prostovoljslva 

10. 12.2005 PD Onger Izlet- rudnik v Mežici 
I I 12.2005 Občina Trzin Sprejem za starejše občane 
13. 12.2005 PD Onger Občni zbor 
14 12.2005 17:00 Knjižnica Pravljična urica z obiskom božička, dvorana Marjance Ručigaj-CIH 
16. 12 2005 17:30 DPM Lutkovna predstava, dvorana Marjance Ručigaj- C IH 
16 12.2005 DU Žerjavčki Silvestrovanje 
18. 12.2005 M O PD Onger Novoletno srečanje 
19. 12.2005 17:00 Knjižnica Lutkovna predstava, dvorana Marjance Ručigaj- C IH 
20. 12.2005 DPM, TD Trzin Praznična delavnica 
21 12.2005 Občina Trzin, župan Kulturni večer 
21 12.2005 TD Trzin Razstava božično - novoletnih izdelkov v avli C IH 
23. 12.2005 Občina Trzin, K U D Občinska proslava ob dnevu samostojnosti 
31. 12 2005 Občina Trzin Silvestrovanje na prostem 

december Smučarsko društvo 'Tek na smučeh (šteje za športno značko) 
12. 01.2006 18.00 TD Trzin "Trkamo na vrata dediščine" - vodi Marko Kapus - Dvorana M. Ručigaj 
12. 01.2006 19.30 T D Trzin Odprtje razstave Primoža Hienga "Soline med nebom in zemljo" - avla CIH - razstava 

traja do 26. januarja 

Dodáme informacije o prireditvah so na voljo tudi v Občinskem informativnem središču na Ljubljanski c. I 2 f in po telefonu številka 
01/564 47 30 
Več informacij o prireditvah v organizaciji Planinskega društva Onger Trzin dobite na spletni strani: wmv.unucr.un; . 

PRIJAVA OTROK ZA MIKLAVŽEVANJE 

I m e in p r i i m e k o t r o k a : _ 

N a s l o v : 

S t a r o s t oz . l e t n i c a r o j s t v a o t r o k a : 

V Trzinu, a n e : P o a p i s s t a r š e v : 

Miklavževanje 
v dvorani 
KUD-a Franca 
Kota rja 
O b č i n a T r z i n vas o b v e š č a , 
da se z b i r a j o p r i j a v e ot rok 
za M I K L A V Ž E V A N J E . 
M l a j š i o t roc i b o d o o b d a r j e -
ni o b 17 .00 uri , m a l o 
s t a r e j š i pa o b 19.00 uri. 
P r i j a v n i c e l a h k o d o b i t e na 
v l o ž i š č u O b č i n e T r z i n , v 
t r g o v i n a h M e r c a t o r v M l a -
kah in pri J u r j u te r na 
sp le tn i s t rani o b č i n e T r z i n . 
P r i j a v e b o d o na o m e n j e n i h 
m e s t i h na v o l j o od 20. no-
v e m b r a 2 0 0 5 da l je , o d d a t e 
pa j i h na O b č i n i n a j k a s n e -
j e d o 02 . d e c e m b r a 2 0 0 5 . 



N O V O V M E N G Š U 

LAGOJA d.o.o. 
NA G M A J N I 2 2 
1 2 3 4 LOKA PRI M E N G Š U 
TEL.: 0 1 7 2 3 - 0 0 - 4 0 
FAX: 0 1 7 2 3 - 0 0 4 5 

PE: T R G O V I N A LAGOJA 
SLOVENSKA C. 6 7 . M E N G E Š 
TEL.: 0 1 7 2 9 1 1 - 5 6 
FAX 0 1 7 2 9 - 1 1 - 5 7 
E-MAIL: iagoia.doo@volja.nec 

V Mengšu odp i r amo v r a t a mehiške 
restavraci je , ki bo v naše pros tore pr ičara la 

p r i j e t no vzduš je d a l j n e Mehike. 

V ponudb i Vam nudimo tudi dvorano za 
zakl jučene d ružbe (rojs tni dnevi, poroke . 
obletnice ), t e r se nato dogovorimo o ( 

hran i glede na Vaše želje. 

V a b i m o Vas, d a se n a m pr idruž i t e . 
Za m o r e b i t n e i n f o r m a c i j e nas pokl i č i t e na" 

te le fon 01 7 2 3 0 9 4 0 . 

FIT KLUB Mengeš 
Linhartova c. 33 • 1234 Mengeš • 01 7230940 

RTV 
SERVIS 

GORENC s.p., Liparjeva 16, Mengeš, GSM: 041/644 121 

primerljivo z liposukcijo, vendar neboleče 

Storite nekaj koristnega za sebe. 
S tem oglasom j e p rv i obisk brezplačen. 

Za informacije in naročila pokličite 0 4 1 / 5 3 8 . 5 1 4 yyw.devai.3i 

Deva I d.o.o., S tud io , Ljubljanska 13 g. 1236 Trzin 

Montaža klasičnih in SAT anten ter avtoakustike 

UGODNE CENE - MOŽNOST PLAČILA NA OBROKE 

(g> 01/723 09 00 www.hp-connnerce.ri 

Popravila: - TV sprejemnikov 
- PC monitorjev 
- audio naprav 

Commerce 
K I kpio tlm k pmM 

i p M U O i t J Ë 
psita#i M d i 

BAHWE) 

Za lepo telo, kožo, zdravje in počutje? 

Telo po meri brez operacije 
Telovadba, spreji, limes in savna: neuspešno. Po vsakem hujšanju ste 
še težji, celulit in maščobne blazine na trebuhu in zadnjici so še večje. 
Ne o b u p a j t e ! Z v a k u u m s k o hypox i terapijo vam načrtno in 

uspešno zmanjšamo centimetre, k i lograme in celul i t na nogah, 

mailto:iagoia.doo@volja.nec
http://www.hp-connnerce.ri


M E N G E Š K A CESTA 9 , TRZ IN 

T E L . : 0 1 / 5 6 4 2 3 6 3 
• DPRTO: 

PDN. • PET.: OD 7 . D D - 1 9 . 0 0 

SOBOTA: • D B . D D - 1 2 . D D 

sam 
NOVO! 
bela tehnika 

Prodajnem centru S A M Jarše 

Dtopdom 

BEK 
BOSCH 
CANDY 
ELECTROLUX 
GORENJE 
INDESIT 
MATRIX 
ZANUSSI 

Možnost odplačevanja n a O b f O k e 

S A M d . o . o . D o m ž a l e i ! . » « « ™ » ' W W W . S 

P R O D A J N I C E N T E R S A M J A R Š E 

à 

Pri pr iprav i in kr i t ju stroškov srečanja pod je tn ikov ob pr igr izku in glasbi v avli 
P i ramide 19. o k t o b r a 2005. ko so bi la o d p r t a t u d i vrata OIC Trzin, so sodeloval i 

Banka Domžale d. d, Domžale 

Biring d.o.o., Trzin 

Eplas d.o.o., Trzin 

Helpy d.o.o., Trzin, 

Iskra telekom - holding, Kranj 

Vinko Kosmatin, s.p., Trzin 

Gama d.o.o., Trzin 

Arch Idea d.o.o., Trzin 

PIT d.o.o., Trzin 

Formalle d.o.o., Trzin 

Dublo d.o.o., Trzin 

Finum d.o.o., Trzin 

Tafin d.o.o., Trzin 

Lesarstvo Lap, Trzin 

Vinogradništvo Frangež, Gornja Radgona in 

Gostilna Pr' Narobeť, Trzin 

Ml in in pekarna Krejan, Trzin 

Pekarna Pečjak d.o.o., Trzin 

Družba za varovanje G7 d.o.o., Trzin 

Lermani d.o.o., Trzin 

Bonsai d.o.o., Trzin 

Impulz Domžale d.o.o., Trzin 

Orodjarstvo Repše, Trzin 

Lastniki Piramide, Blatnica 1, Trzin 

Četrtni odbor OIC in Turistično društvo Trzin 

Pripravljenost za sodelovanje so izkazali: 

Baloh international d.o.o., Trzin 

Kalcer d.o.o., Trzin 

Iscar Slovenija d.o.o., Trzin 

Info Dvig d.o.o., Trzin 

Tiskarna Ozimek, Trzin 

Pikat d.o.o., Trzin in drugi. 

Vsem. tud i t is t im, ki smo j ih po p o m o t i izpustil i , se za sodelovanje 
in p o m o č pri organizaci j i srečanja iskreno zahval ju jemo. 

http://WWW.S



